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ATAMA KARARLARI YAYIMLANDI DAVUTOĞLU’NDAN TARIM FUARI’NDA SU SİTEMİ
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın imzasıyla yapılan atamalara 
ilişkin kararlar, Resmi Gazete'de ya-
yımlandı. Buna göre, eski Milletvekili 
Muhammet Uğur Kaleli, Tarım ve 
Gıda Politikaları, Prof. Dr. Muzaffer 
Şeker Bilim, Teknoloji ve Yenilik 
Politikaları, Prof. Dr. Yavuz Atar 
ise Eğitim ve Öğretim Politikaları 
Kurulu üyeliğine getirildi. 
n HABERİ SAYFA 5'TE

21. Konya Tarım Fuarı'nı gezen Gelecek 
Partisi Genel Başkanı Ahmet Davutoğlu, 
yaşanan su sorununa dikkat çekti. Da-
vutoğlu, “Konya suyla buluşacak. Mev-
lana'nın Şems ile buluşması gibi. Ama 
gözleri Konya'da değil de Ankara'daki 
makamlarda olan Konyalı siyasetçiler, 
sivil toplum kuruluşları; sizlerin de en 
önemli vazifeniz Konya başta olmak üze-
re Türkiye'nin su sorunlarını gündeme 
getirmektir” dedi. n HABERİ SAYFA 5'TE

Gelecek 
Partisi Lideri 
Ahmet Davu-
toğlu, Konya 

Tarım Fuarı’nda 
su sıkıntısına 

dikkat çekti

HAYAT KURTARAN 
EĞİTİM VERİLDİ

Karatay Belediyesi’nin personeline yönelik olarak 
düzenlediği hizmet içi eğitimler devam ediyor. Bu 
kapsamda Afet ve Acil Durum Yönetimi Başkanlığı 
(AFAD) Konya İl Müdürlüğü ve Karatay Belediyesi 
işbirliğiyle, belediye personeline “Doğal Afet ve 

Yangın Farkındalık” eğitimi verildi. 
n HABERİ SAYFA 5’TE

BİRLEŞMİŞ MİLLETLER’DEN 
ALTAY’A ÇEVRE ZİYARETİ 

TARIMIN NABZINI
TUTAN 10'LAR 

TARIM DERGİSİ

OKUYUCUYLA 
BULUŞTU

Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı Türkiye 
Mukim Temsilcisi Monica Merino Domínguez ve 

beraberindeki heyet, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay’ı ziyaret etti. Çevre ve iklim 

değişikliği konularında birlikte yoğun bir çalışma 
yürüttüklerini belirten Altay, “Bundan sonra da 

birlikte daha güzel işler yapacağımıza inanıyorum” 
dedi.  n HABERİ SAYFA 4’TE

Çelik Motorlu Araçlar çatısı altında Konya’da 
hizmet veren Renault, nisan ayına özel kampan-
yalarıyla birçok farklı modelde bireysel ve tüzel 

müşterilerine cazip fırsatlar sunuyor. 
n HABERİ SAYFA 2’DE

HAYALİNİZDEKİ 
ARACA KAVUŞUN! 

Dünyanın önde gelen modern tarım teknolojileri 
sağlayıcısı HOLMER'in bir parçası olan HOL-
MER Türkiye, 2015 yılındaki pazara girişinden 

bu yana tarım sektörü için vazgeçilmez bir ortak 
hâline geldi.  n HABERİ SAYFA 2’DE

TARIMDA YENİLİKLE
GEÇEN 10 YIL

Konya Meteoroloji 8. Bölge 
Müdürlüğü Bölgesel Tahmin 
Merkezi’nin hava tahmin 
raporlarında, şehrin önü-
müzdeki 1 haftada yağışlı 
geçeceği belirtti. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

Ahde vefa 
programı 04 Vali Akın, Yunak’ta 

inceleme yaptı 08 Dağda kaybolan 
keçilere kurtlar saldırdı06 Tarım Diplomasisi 

Forumu düzenlenecek 

BOYKOTU DEĞERLENDİRDİ
Selçuklu Belediye Meclisi’nin Nisan ayı ilk toplantısı Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı başkanlığında gerçekleştirildi. Meclis üyelerine geçtiği-
miz ayda gerçekleştirilen çalışmalar hakkında bilgiler veren Pekyatırmacı, 

son haftalarda ülke gündeminde yer alan yerli ve milli ürünlere yönelik 
boykot kampanyalarıyla ilgili de değerlendirmelerde bulundu. 

EKONOMİYİ TEHDİT EDİYOR
Ahmet Pekyatırmacı, siyaset alanındaki mücadelenin ülke huzurunu, gü-
venliğini ve ekonomisini tehdit edecek bir boyutta olmaması gerektiğini 
belirterek, “Belli markalar, şahıslar ve şirketler hedef gösterilerek boykot 
edilmesi çağrıları yapılmaktadır. Bu kişisel haklara saldırı olup, suçtur ve 
telafisi imkansız zararlara yol açmaktadır” dedi.  n HABERİ SAYFA 3'TE

Selçuklu Belediye Meclisi’nde konuşan Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Boykot 
adı altında milli menfaatlerimize aykırı hiçbir teşebbüsü kabul etmiyoruz” dedi

Kabul edilemez 

Konya'ya 
yağış müjdesi

Konya Aydınlar Ocağı ile 
Yörük ve Türkmen Derne-
ği Devlet Koro Sanatçısı 
Udi Necati Çelik’in 70. yaş 
gününde saygı programı 
düzenledi.    
n HABERİ SAYFA 8'DE

POLİS TEŞKİLATI’NIN 180. YILI KUTLANDI
Türk Polis Teşkilatının 180. 
kuruluş yıl dönümü ve Polis 

Haftası dolayısıyla Kon-
ya'da tören düzenlendi. Anıt 
Meydanı'ndaki programda, İl 
Emniyet Müdürlüğü, Konya 

Emniyet Hizmetleri Destekle-
me Derneği, Polis Emeklileri 

Sosyal Yardım-
laşma Derneği 
ve Şehit Aileleri 
Derneği'nin çe-
lenkleri sunuldu.  

n HABERİ 
SAYFA 8'DE

Türk Polis 
Teşkila-

tı’nın 180. 
kuruluş yılı 

kapsamında Konya İl Emniyet 
Müdürlüğü’nde anlamlı bir 

etkinliğe imza atıldı. İl Emni-
yet Müdürü Maksut Yüksek, 
180. yıla özel olarak 180 ba-
şarılı personele ödül ve başarı 

belgesi takdim etti.   
n HABERİ SAYFA 5'TE
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Çelik Motorlu Araçlar çatısı 
altında Konya’da hizmet veren 
Renault nisan ayına özel kampan-
yalarıyla bireysel ve tüzel müş-
terilerine cazip fırsatlar sunuyor. 
Birçok farklı modeli kapsayan 
kampanyalar, ay sonuna kadar Re-
nault Çelik showroomunda geçerli 
olacak. Kampanyalarla ilgili bilgi 
veren Satış Müdürü Bülent Tutar, 
bireysel ve tüzel müşterileri için 
özel hazırlanan kampanyalarla 12 
ay yüzde sıfır faiz oranlarına varan 
fırsatlar sunan Çelik’in, Renault 
modellerinde sunduğu ödeme ko-
laylıklarından bahsetti.  

BİRÇOK MODELDE BİREYSEL 
MÜŞTERİYE ÖZGÜ FIRSAT! 

Renault Çelik Satış Müdürü 
Bülent Tutar, herkes hayalindeki 
aracın sahibi olsun diye binek ve 
hafif ticari araçlarda nakit ya da ta-
şıt kredisi ile alımlarda geçerli indi-
rimlerle Nisan ayının da kampan-
yalarla dolu geçeceğine işaret etti. 
Farklı modellerde yapılan indirim-
lerle hayallerdeki aracı, bütçelere 

uygun hale getirmeye çalıştıklarını 
dile getiren Tutar, “Bireysel müş-
terilerimize özel en fazla rağbet 
gören araçlarımızdan olan ve artık 
kendini ispatlamış özellikleriyle is-
mini duyuran Clio, Megane Sedan 
ve Yeni Duster modellerinde 200 
bin TL kredi, 6 ay vade ve yüzde 
0,99 faiz fırsatıyla sunuldu. Ayrıca 
yine bireysel müşterilerde geçer-
li Renault Austral’de 100 bin TL, 
Renault Rafale’de geçerli 175 bin 
TL indirim fırsatı bulunuyor.” diye 
aktardı. Austral ve Megane e-Tech 
modellerinde ise ticari müşterilere 
yönelik nakit alım ve kredi deste-
ği olduğunu duyuran Tutar, Aust-
ral’de 200 bin TL 12 ay vadeli ve 
yüzde 0,99 faiz fırsatı veya 100 
bin TL nakit alım desteği olduğu-
nu; Megane e-Tech’te ise 500 bin 
TL,12 ay vadeli ve faizsiz kredi im-
kânı bulunduğunu ifade etti. 

HAFİF TİCARİLERDE 
İNDİRİM ÜSTÜNE İNDİRİM! 

İşyerlerinin olmazsa olmazı 
hafif ticari araçlarda geçerli kam-

panyalardan da bahseden Satış 
Müdürü Bülent Tutar, aynı za-
manda takas desteğiyle de araç 
yenilemek isteyenler için bir fırsat 
sunulduğunu duyurdu. Tutar, Exp-
ress Van, Kangoo Van ve Kangoo 
Multix modellerinin tüm versi-
yonlarında 50 bin TL takas des-
teği olduğunu belirterek, KOBİ ve 
serbest meslek sahiplerine özel ise 
tüm indirimlere ek 400 bin TL 6 
ay faizsiz kredi veya 100 bin TL’ye 
varan nakit alım desteğinin oldu-
ğunu belirtti. 

NİSAN AYI ÖZEL 
GÜNLERİ DE UNUTULMADI! 

Her ay farklı meslek grupla-
rına özgü indirimleriyle değerli 
hissettiren Renault Çelik, bu kez 
de nisan ayındaki özel günleri 
unutmuyor. Avukatla Günü, Po-
lis Haftası ve Dünya Veteriner 
Hekimler Günü dolayısıyla her 
3 meslek grubunda da kampan-
ya yapan Çelik Motorlu Araçlar, 
avukatlar, polisler ve veteriner 
hekimler için nisan ayında geçer-

li dosya masrafsız kredi ve 10 bin 
TL indirim fırsatı sundu. 

MULTİMEDYA 
TAKTIRMANIN TAM ZAMANI! 
Renault yetkili satıcısı olma-

sının yanında yetkili servisi ola-
rak da hizmet veren Çelik Motor-
lu Araçlar, satış sonrası hizmette 
de nisan ayına kaçırılmayacak 
kampanyalarla girdi! Tüm ba-
kım, mekanik onarım ve aksesu-
arlarda 19 Nisan’a kadar yüzde 
20 indirimin olduğunu söyleyen 
Tutar, 3 yaş üzeri araçlarda da 
bakım, mekanik onarım ve ak-
sesuar alımlarında yüzde 20’den 
başlayan avantajlı fiyat ve yüzde 
30 işçilik indirimi; 30 Haziran’a 
kadar ise Renault multimedya-
larda kampanya olduğunu söy-
ledi. Satış Müdürü Tutar, araç 
almak isteyen ya da satış sonrası 
hizmette kampanyalardan fayda-
lanmak isteyen herkesi Ankara 
Yolu üzerindeki Renault Çelik 
showroomuna davet etti.  
nİ TÜLİN ŞEKER

Çelik Motorlu Araçlar çatısı altında Konya’da hizmet veren Renault nisan ayına özel  
kampanyalarıyla birçok farklı modelde bireysel ve tüzel müşterilerine cazip fırsatlar sunuyor

Hayalinizdeki araca kavuşun!

HOLMER Türkiye, on yıldır tut-
kuyla ve vizyoner bir öncülük anla-
yışıyla tarımın geleceğini şekillendi-
riyor. Yenilikçi ve teknolojik açıdan 
öncü tarım makineleriyle yalnızca 
müşterilerini etkilemekle kalmıyor, 
aynı zamanda sektörün gelişimini de 
önemli ölçüde yönlendiriyor. Gurur 
verici 10. yıl dönümünde HOLMER 
Türkiye, başarı hikâyesini ortakları 
ve müşterileriyle birlikte kutluyor!

Dünyanın önde gelen modern 
tarım teknolojileri sağlayıcısı HOL-
MER'in bir parçası olan HOLMER 
Türkiye, 2015 yılındaki pazara gi-
rişinden bu yana tarım sektörü için 
vazgeçilmez bir ortak hâline geldi. 
Özellikle Konya çevresinde yaygın 
bir satış, servis ve yedek parça ağına 
sahip olan HOLMER Türkiye, şeker 
pancarı hasadı için geliştirilmiş son 
teknoloji makineleriyle güvenilirlik, 
verimlilik ve müşteri odaklılık konu-
larında fark yaratıyor.

Onuncu yıl dönümü, Konya Ta-
rım Fuarı kapsamında düzenlenen 
üç günlük bir etkinlikle görkemli bir 
şekilde kutlandı. Etkinlikte HOLMER 
Group CEO’su Martin Führer’in yanı 
sıra Satış Direktörü Jürgen Eifler, 
HOLMER Türkiye CEO’su Matthias 
Angerstein, onun özverili ekibi ve 
çok sayıda çiftçi de yer aldı.

“MİSYONUMUZ: YARININ 
TARIMI İÇİN YENİLİK”

HOLMER Maschinenbau CE-
O’su Martin Führer, şirketin Tür-
kiye’deki gelişiminden duyduğu 

memnuniyeti dile getirerek, “10. yıl 
dönümümüzü Konya’da kutlamak-
tan gurur duyuyoruz. Bu yıllar bo-
yunca Türk müşterilerimizin güveni 
sayesinde büyüdük ve sürekli olarak 
kendimizi geliştirdik. Gelecekte de 
tarımda verimliliği artıracak yenilikçi 
çözümler sunmaya devam edeceğiz. 
Aynı zamanda, Türkiye’deki kendi 
yürür pancar hasat makinelerimizin 
20. yılını da kutluyoruz – bu gerçek 
bir başarı hikâyesi. Müşterilerimize 
daha verimli ve teknolojik olarak 
daha gelişmiş makineler sunmaya 
devam etmekten mutluluk duyuyo-
ruz” dedi. 

“MÜŞTERİ DENEYİMİNİ YENİDEN 
TANIMLAYAN MAKİNELER”

Martin Führer, HOLMER Türki-
ye’nin Türk tarımının özgün ihtiyaç-
larına ne kadar duyarlı olduğunu da 
vurguladı. Führer, “Türkiye, dünya 
genelinde şeker pancarı üretiminde 
ilk beş pazar arasında yer alıyor ve 

Konya burada kilit bir rol üstleniyor. 
En yeni makinelerimiz, artırılmış 
kapasite, daha az iş gücü ihtiyacı ve 
daha verimli toprak işleme özellik-
leriyle öne çıkıyor. Yeni geliştirilen 
motorlarımızla yakıt verimliliğini 
önemli ölçüde artırıyor ve müş-
terilerimizin işletme maliyetlerini 
azaltmalarına yardımcı oluyoruz. 
Aynı zamanda bakım maliyetlerini 
düşürmeye ve kullanım konforunu 
artırmaya da yatırım yapıyoruz. Kali-
fiye operatör bulmak her geçen gün 
zorlaştığından, ergonomik kabinlere 
ve sezgisel bir kullanım deneyimine 
özellikle önem veriyoruz. Hedefimiz 
net: Müşterilerimize daha iyi bir sü-
rüş deneyimi ve maksimum ekono-
mik verim sunan makineler geliştir-
mek” diye konuştu. 

“TÜRKİYE’DE PAZAR LİDERİYİZ 
VE HEDEFLERİMİZ BÜYÜYOR”
Martin Führer, HOLMER Tür-

kiye’nin kendi yürür şeker pancarı 

hasat makineleri alanındaki pazar li-
derliğiyle ilgili, “Şu anda Türkiye’de 
yaklaşık 150.000 hektar alan, kendi 
yürür hasat makineleri ile işleniyor. 
Ancak bu, alanların yaklaşık yüzde 
50’sinde hâlâ büyük bir potansi-
yel olduğu anlamına da geliyor. Bu 
teknolojilerin sunduğu avantajları 
-daha yüksek verim, daha fazla ve-
rimlilik, daha fazla gelecek- diğer 
çiftçilerimize de tanıtmayı hedefliyo-
ruz” şeklinde konuştu.  
“HİKÂYEMİZ DAHA YENİ BAŞLIYOR”

Geleceğe dair bakışını paylaşan 
HOLMER Group CEO’su, sözlerini 
şu şekilde tamamladı:

“On yıl önce Türkiye’de bir viz-
yonu hayata geçirmeye başladık. 
Bugün ise bu başarı hikâyesinin 
tam ortasındayız ve onu kararlı-
lıkla yazmaya devam ediyoruz. 
HOLMER Türkiye yalnızca üstün 
makineler satmakla kalmıyor; aynı 
zamanda kapsamlı bir destek de 
sunuyor: Müşterilerimize güveni-
lir hizmet ve kaliteli yedek parça-
larla yardımcı oluyor, böylece yeni 
teknolojileri kolay ve kârlı şekilde 
kullanabilmelerini sağlıyoruz. He-
defimiz, ortaklarımızla birlikte ta-
rımın geleceğini şekillendirmeye 
aktif olarak katkı sunmaya devam 
etmek.”

HOLMER Türkiye, yenilikler ve 
başarılarla dolu on yıla gururla ba-
kıyor ve aynı öncü ruh ve tutkuyla 
önümüzdeki on yıllara ilerliyor.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Martin Führer

10 yıldır tutkuyla ve vizyoner bir öncülük anlayışıyla tarımın geleceğini şekillendiren 
HOLMER Türkiye, aynı zamanda sektörün gelişimini de önemli ölçüde yönlendiriyor

Tarımda yenilikle geçen 10 yıl



İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. 
Mehmet Koç, ilçe sağlık müdür-
leri ve hastaneleri başhekimle-
ri ile telekonferans görüşmesi 
gerçekleştirdi. İki ayrı oturum 
şeklinde gerçekleştirilen top-
lantılarda, Bakanlığın belirlediği 
yeni projeler ve hedeflere ula-
şılması adına yapılması gereken 
konular ele alınarak sunulan 
sağlık hizmetleri değerlendirildi. 
Hastane başhekimlerinin katıl-
dığı toplantıda, Bakanlığın son 
dönemde üzerinde hassasiyetle 
durduğu ve il sağlık müdürleri 
ile gerçekleştirilen toplantılarda 
ele alınan E-Reçete, E-Order, acil 
muayene oranları, sigara bırak-
ma polikliniği, MHRS ve yöneti-
ci değerlendirme kriterleri gibi 
güncel konular tartışılarak, has-
tanelerin bu konularda alması 
gereken tedbirler detaylı bir şe-
kilde değerlendirildi. İlçe sağlık 

müdürleri ile yapılan toplantıda 
ise aile sağlığı merkezi planlama-
ları, mevcut sağlık evlerinin son 
durumları, kanser taramaları, 
bağımlılıkla mücadele, gebe oku-
lu, basamaklar arası entegrasyon 
çalışmaları ile Müdürlüğümüz 

tarafından geliştirilen Kurumsal 
Kaynak Yönetim Sisteminde yer 
alan sağlık tesislerinin fotoğraf 
ve bilgi güncellemelerinin yapıl-
ması gibi önemli konu başlıkları 
masaya yatırılarak yapılması ge-
rekenler konusunda fikir alışve-

rişinde bulunuldu. Birinci, ikinci 
ve üçüncü basamak sağlık tesis-
leri arasında kurulacak güçlü bir 
iletişim ile dijital entegrasyon 
çalışmalarının verimli bir şekilde 
sürdürülebileceğini belirten Prof. 
Dr. Koç, “İlçe sağlık müdürlükle-
rimiz ve hastanelerimizde görev 
yapan personellerimizle birlikte 
kurduğumuz “Basamaklar Ara-
sı Entegrasyon Yönlendirme ve 
Takip Ekipleri” aracılığıyla aile 
hekimlerimize ve hastanelerdeki 
uzman hekimlerimize sistemin 
detaylarının anlatılmasını sağla-
yarak, kullanımın artmasını he-
defliyoruz” dedi. 

Toplantıların son bölümü-
nü soru-cevap kısmına ayıran İl 
Sağlık Müdürümüz Prof. Dr. Koç, 
hastane başhekimlerinden ve 
ilçe sağlık müdürlerinden gelen 
soruları cevaplandırarak toplan-
tıyı tamamladı.  n HABER MERKEZİ 
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      Gece Gündüz
Konya                      0°C                     11°C

Karaman                0°C                     14°C

Aksaray                 -1°C                     10°C
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KONYA ILE AFRIKA ARASINDA 
TICARI KÖPRÜ GÜÇLENIYOR 

Konya Ticaret 
Odası Uluslararası 
Fuar Merkezi’nde bu 
yıl 21’incisi düzenle-
nen Konya Tarım Fu-
arı, büyük bir coşku 
ve yoğun katılımla ka-
pılarını açtı. Her geçen 
yıl daha da büyüyen 
bu önemli organizas-
yon, sadece ülkemizin 
değil, artık dünyanın 
da dikkatle takip ettiği 
bir etkinlik hâline geldi.

Tarımın kalbi sayılan Konya’da 
düzenlenen bu fuar, hem üreticilerin 
pazar payını genişletmesine olanak 
tanıyor hem de şehrin ekonomisine 
ciddi katkılar sunuyor. Bu yılki fuar-
da özellikle dikkat çeken en önemli 
gelişme ise yurt dışı katılımındaki 
artış oldu. Uluslararası düzeydeki bu 
buluşmaya Senegal, Kenya, Burkina 
Faso, Gana, Moritanya ve Zimbabwe 
başta olmak üzere tam 12 ülkenin ba-
kanlık düzeyindeki temsilcileri katıldı.

Bu katılım elbette tesadüf değil. 
Türkiye’nin Afrika açılımı politikasıyla 

paralel olarak Konya 
da kendi vizyonunu 
geliştiriyor. Konya Ti-
caret Odası, özellikle 
Afrika kıtasıyla tarım 
ve ticaret alanlarında 
güçlü bağlar kurmak 
adına somut adımlar 
atmış durumda.

Konya Ticaret 
Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Selçuk 
Öztürk, fuar süresince 

yabancı heyetlerle birebir görüşmeler 
yaparak Konya ticareti için değerli 
bağlantılar kurdu. Bu tür etkinliklerin, 
sadece ürün tanıtımıyla sınırlı kalma-
yıp, aynı zamanda diplomatik ve ticari 
ilişkilerin gelişmesine katkı sağlaması 
da son derece kıymetli.

Böylesi güçlü ve vizyoner bir 
organizasyonu başarıyla hayata ge-
çirdikleri için Başkan Selçuk Öztürk 
başta olmak üzere emeği geçen 
herkesi tebrik etmek gerekir. Fuarın, 
şehrimize hayırlar, ülkemize ise yeni 
ticari kapılar getirmesini temenni edi-
yorum.

haber@konyayenigun.com
MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Altın, çok eski yıllardan beri bir 
yatırım aracı olarak kullanılmakta ve 
popülerliğini yitirmeden kullanılmaya 
devam etmektedir. Sunduğu avantaj-
lardan dolayı sıklıkla tercih edilen altın, 
birikim yapmak isteyenler için ideal bir 
yatırım aracıdır. Altın yatırımı yapmayı 
düşünenler birçok soruyla karşı karşı-
ya kalmaktadır. Altın yatırımı yapmak 
için birçok farklı yol bulunmaktadır. 

Altın yatırımı, özellikle uzun va-
dede değerini koruma potansiyeli ve 
ekonomik belirsizliklere karşı güvenli 
bir liman olması nedeniyle mantıklı bir 
tercihtir. Altının en büyük avantajı, enf-
lasyona ve kriz dönemlerine karşı bir 
koruma sağlamasıdır.

Altın yatırımında en karlı olan se-
çeneğin gram altın olduğu biliniyor. 
Gram altın hem değerinde satılır hem 

işçilik maliyetine sahip değildir. Aynı 
zamanda gram altın kuyumcularda 1 
ile 20 gram aralığında satılabilir. He-
men herkesin kendi bütçesine göre 
alıp satabileceği altınlar arasında gram 
altın bulunuyor.

Haftanın ilk yarısı söz konusu ol-
duğu zaman genellikle altın fiyatları 
%40 oranında daha uygun fiyata sa-
tışa sunulur. Haftanın ikinci yarısı ve 
cuma günleri fiyatlarda %20 oranında 
artış görülebilir

Çeyrek altının en büyük avantajı, 
bozdurma esnasında daha az değer 
kaybı yaşanmasıdır. Kuyumculardan 
bozdurulurken genellikle %1-1,5 ora-
nında bir kayıp yaşanır, bu da 22 ayar 
bileziklere kıyasla daha düşük bir de-
ğer kaybıdır. Bu nedenle, kısa vadeli 
yatırım düşünenler için çeyrek altınlar 

daha avantajlı olabilir.
Araştırma dönemi 

olarak belirlenen yak-
laşık olarak 35 yıllık 
süreçte altın, her ay 
için yatırımcısına pozitif 
getiri sunmaktadır. Yılın 
12 ayı için gerçekleş-
tirilecek olan karşılaş-
tırmada ise en yüksek 
getirinin ocak ayında, 
onu takiben de şubat 
ve eylül aylarında gerçekleştiğini söy-
lemek mümkündür.

Gram altın yatırımı ülkemizde sık-
lıkla tercih edilen bir yatırım şeklidir. 
Gram altın, 1 gram ağırlığındaki altın 
çubuklar şeklinde üretilir ve yatırımcı-

lar tarafından bu şekilde 
alınıp satılır. Ons altın ise 
dünya genelinde daha 
yaygın olarak kullanı-
lan bir yatırım şeklidir. 
Ons altın, bir ons yani 
31,1 gram ağırlığındaki 
altındır ve bu şekilde 
işlem görür. Gram altın 
yatırımı yapmak için 
güvenilir bir altın satıcısı 
bulunması şarttır. Altın 

satıcıları, Türkiye'de genellikle çarşı ve 
kuyumcular olarak faaliyet göstermek-
tedirler. Gram altın yatırımı yapmak 
isteyenler, güncel gram altın fiyatını 
takip ederek fiyatların düşük olduğu 
zamanlarda altın satın alabilirler. Altın 

fiyatları da tıpkı borsadaki diğer değer-
ler gibi günlük olarak değişebildiği için 
yatırımcıların fiyat takibini düzenli ve iyi 
yapmaları büyük bir öneme sahiptir. 

Altın hesabı açma, altının güvenli 
bir şekilde saklanmasını sağlayan ve 
fiziksel olarak altın taşıma yükünü or-
tadan kaldıran bir yöntemdir ve özel-
likle fiziksel altın almak istemeyenler 
tarafından sıklıkla tercih edilir. Ban-
kaların altın hesabı açma hizmetleri, 
işlem ücretleri ve tutma ücretleri gibi 
maliyetlerle beraber gelebilir. Bu ne-
denle bunlara hazırlıklı olmak gerekir.

Özellikle belirsizlik dönemlerinde 
ve enflasyonist ortamlarda, yatırım-
cıların genellikle altına güvenli bir li-
man olarak yöneldiklerini söylemiştik. 
Bununla birlikte, altın da diğer yatırım 
araçları gibi dalgalanma gösterir ve bu 

nedenle altına yatırımda doğru zaman-
lama yapmak kapsamlı bir ön araştır-
ma ve yetkin bir analiz gerektirir.

Tüm bunları anlatırken kim kay-
betmiş de biz bulacağız altını söy-
leminde bulunanları duyar gibi olu-
yorum. Çok haklılar ülkenin büyük 
bir çoğunluğu açlık sınırının altında 
yaşarken, üstelik yaşam standartları-
mız bu kadar düşmüş çocuklarımızın 
ihtiyaçlarına yetemezken siz altın yatırı-
mından söz ediyorsunuz diyebilirsiniz. 
Fakat ekonomide tek yönlü bakıştan 
uzak durmak zorunda olduğumuz-
dan biz de bildiğimiz kadarını sizlerle 
paylaşmak istiyoruz. Birikimi olan, 
kendini güvenceye almak isteyenlerin 
en önemli tercihlerinden biri olan altın 
yatırımını anlatmaya çalıştık. Bugünlük 
bu kadar…

ENFLASYONA VE KRIZE KARŞI ALTIN!..

haber@konyayenigun.com
NIMET DÖNMEZ

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, siyaset ala-
nındaki mücadelenin ülke huzu-
runu, güvenliğini ve ekonomisini 
tehdit edecek bir boyutta olma-
ması gerektiğini belirterek, “Belli 
markalar, şahıslar ve şirketler he-
def gösterilerek boykot edilmesi 
çağrıları yapılmaktadır. Bu kişisel 
haklara saldırı olup, suçtur ve 
telafisi imkansız zararlara yol aç-
maktadır” dedi.   

Selçuklu Belediye Mecli-
si’nin Nisan ayı ilk toplantısı 
Belediye Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı başkanlığında ger-
çekleştirildi. Meclis üyelerine 
geçtiğimiz ayda gerçekleştiri-
len çalışmalar hakkında bilgiler 
veren Başkan Ahmet Pekyatır-
macı, son haftalarda ülke gün-
deminde yer alan yerli ve milli 
ürünlere yönelik boykot kam-
panyalarıyla ilgili de değerlen-
dirmelerde bulundu. 

“VATANDAŞLARIMIZ MILLI 
MENFAATLERIMIZE AYKIRI OLARAK 
GÖSTERILEN BOYKOTLARI HIÇBIR 
ZAMAN DESTEKLEMEYECEKTIR”
Son dönemde gerçekleşen 

olaylarda gösteri, protesto, boy-
kot adı altında yapılan tüm ey-
lemlerde kişi ve tüzel kişilerin 
haklarının, ülkenin huzurunun, 
güvenliğinin, ekonomisinin, 

günlük ticaret imkanlarının teh-
dit edildiğini ve sarsacak şekilde 
yönlendirilmeye çalışıldığını söy-
leyen Pekyatırmacı, “Bu durum 
kötü niyetli bir evreye çekilmeye 
çalışılmakta, meydana gelen za-
rarlar ve ziyanlar kamu zararın-
dan çok gündelik hayatın, özel 
sektörün ve sıradan vatandaşla-
rın zararına dönüşmektedir. Bel-

li markalar, şahıslar ve şirketler 
aleni bir şekilde hedef gösterile-
rek boykot edilmesi çağrıları ya-
pılmaktadır. Bu en basit anlamıy-
la kişisel haklara aleni bir saldırı 
olup, suçtur ve telafisi imkansız 
zararlara yol açmaktadır. Boykot 
adı altında milli menfaatlerimi-
ze aykırı hiçbir teşebbüsü kabul 
etmiyoruz. Halkımızın da bu tür 
teşebbüslere 2 Nisan'da nasıl bir 
tepki verdiğini hep birlikte gör-
dük. İnşallah halkımız, vatan-
daşlarımız sağduyulu bir şekilde 
milli menfaatlerimize aykırı ola-
rak gösterilen boykotları, göste-
rileri hiçbir zaman destekleme-
yecektir. Biz de desteklemiyoruz. 
Milli menfaatlerimiz doğrultu-
sunda halkımızla, esnafımızla, ti-
caret erbabımızla, hükümetimiz-
le, devletimizle birlikteyiz. Her 
zaman da birlikte olmaya devam 
edeceğiz” diye konuştu. 
nİ MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

Boykot çağrıları hakkında konuşan Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı,  
“Bu kişisel haklara saldırı olup, suçtur ve telafisi imkansız zararlara yol açmaktadır” dedi

Boykota hayır

Sağlıkta yeni hedefler konuşuldu

Konya Mali Müşavirler Odası 
üyelerine ve stajyerlerine yönelik 
eğitim faaliyetlerine aralıksız de-
vam ediyor.  2024 Yılı Kurumlar 
Vergisi Beyannamesinde Özellik 
Arz Eden Hususlar konulu bilgi-
lendirme semineri oda hizmet bi-
nasında gerçekleştirildi. Seminere 
çok sayıda oda üyesi ve stajyeri ka-
tıldı. Konya Mali Müşavirler Odası 
olarak güncel mesleki konularda 
bilgilendirme ve eğitim faaliyet-
lerine aralıksız devam ettiklerini 
bildiren Başkan Abdil Erdal. ‘Mali 
mevzuatın sürekli değişen yapı-
sı, biz mali müşavirler için her 
yıl yeni sorumluluklar ve dikkat 
edilmesi gereken detaylar doğu-
ruyor. Özellikle kurumlar vergisi 
beyannamesi süreci, hem teknik 
bilgi hem de güncel düzenleme-
lere hâkimiyet gerektiren önemli 
bir dönem. Bu noktada doğru bil-
giye zamanında ulaşmak, mesle-
ki uygulamalarımızın sağlıklı ve 
güvenilir bir şekilde yürütülmesi 
adına büyük önem taşıyor. Bugün, 

TÜRMOB SÜRGEM Eğitmeni Ye-
minli Mali Müşavir Ahmet Kavak 
tarafından 2024 yılına ait kurum-
lar vergisi beyannamesinde öne 
çıkan, uygulamada sıkça karşıla-
şılan ve dikkat gerektiren konuları 
bizlerle paylaşacak. Bu sunumun, 
sadece beyannamelerin doğru 
ve eksiksiz hazırlanması açısın-
dan değil; aynı zamanda değişen 
mevzuata hızla uyum sağlama-
mız adına da önemli katkılar su-
nacağına inanıyoruz. Konya Mali 
Müşavirler Odası olarak, mesleki 
gelişimi sürdürülebilir kılmak ve 
siz değerli üyelerimizin her za-
man güncel bilgiye erişebilmesini 
sağlamak en temel önceliklerimiz 
arasında yer alıyor. Bu amaçla yıl 
boyunca düzenlediğimiz eğitim ve 
seminerlerle, mesleki bilgiye eri-
şimi kolaylaştırmaya ve meslek-
taş dayanışmasını güçlendirmeye 
devam edeceğiz” dedi. Seminer 
sunumu TÜRMOB SÜRGEM Eğit-
meni YMM Ahmet Kavak tarafın-
dan yapıldı. n HABER MERKEZİ

Derebucak’ta yapımı tamam-
lanan 10 yataklı yeni devlet hasta-
nesi hizmet binası ilçe halkına hiz-
met vermeye başladı. İlçede 2017 
yılında yapımına başlanan 3 bin 
143 metrekare alan üzerine inşa 
edilen yeni devlet hastanesi hiz-
met binası 1 adet tam donanımlı 
ambulans, 24 saat röntgen ve la-
boratuvar hizmeti veren acil ser-
visi, aile sağlığı ve toplum sağlığı 
merkezlerini de bünyesinde ba-
rındırıyor. Tam donanımlı röntgen 

cihazı da bulunan devlet hastane-
sinin Beyşehir-Derebucak ilçeleri 
güzergahlı Yeni Konya Antalya 
Kara yolunun da hizmet vermeye 
başlamasının ardından bölgedeki 
önemi bir kat daha arttı.

Derebucak Devlet Hastanesi 
Başhekimi Dr. Furkan Terlemez, 
ilçeye hizmet vermeye başlayan 
kurumda hasta kabulüne de başlan-
dığını hatırlatarak, hastanenin yapı-
mında ve tamamlanmasında emeği 
geçenlere teşekkür etti.  n İHA

Muhasebecilere eğitim 
semineri verildi

Yeni hastane hizmete girdi

Ahmet Pekyatırmacı

Prof. Dr. Mehmet Koç



Beyşehir ve Derebucak’ta 
doğada kendiliğinden yetişen ve 
bölgede yaşayanların "göbek" adı-
nı verdiği kuzugöbeği mantarı 
toplanmaya başladı. Toroslar’ın 
kolu olan Anamas Dağı’nın etek-
lerinde ve farklı alanlarda yetişen 
ve yöre halkı için son dönemde 
iyi bir gelir kaynağı haline dönü-
şen kuzugöbeği mantarı, nisan 
ayının gelmesi ile birlikte toplayı-
cılarını hareketlendirdi. Toplayıcı-
lar, mantarın olabileceği alanlara 
akın etmeye başladı. Nisan ayın-
da başlayan kuzugöbeği mantarı 
toplama işi yağışların durumuna 
göre sezon sonu olarak kabul edi-
len Mayıs ayı sonuna kadar devam 
ediyor. Zor şartlar altında toplanan 
kuzugöbeği mantarının yetişmesi 
için nisan ve mayıs aylarında bol 

yağışlı bir dönem de olması gere-
kiyor. Yağışın bol olması durumu 
kuzugöbeği mantarının daha çok 
yetişmesine imkan sağlıyor. Do-
ğada her yerde yetişmeyen ancak 
güneş gören, karlı, sedir ve ladin 
ağacı olan yerlerde görülebilen ku-
zugöbeği mantarını toplamak için 
aileler gün boyu mesai harcıyor. 
Toplanan mantarlar poşetlere dol-
durulup evlerde tüketilirken fazlası 
da alıcılara satılıyor. Yüksek değeri 
nedeniyle toplanan mantarlar ai-
lelere ek gelir imkanı da sunuyor. 
Bundan dolayı nisan ve mayıs dö-
neminde aileler ve bu işi ek gelir 
olarak düşünenler doğal alanlar-
dan ayrılmıyor. Toplayıcılar yağışlı 
günlerin hemen ardından soluğu 
doğal alanlarda alıyor. 
n İHA

Birleşmiş Milletler Kalkınma 
Programı (UNDP) Türkiye Mu-
kim Temsilcisi Monica Merino 
Domínguez ve beraberindeki he-
yet, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’ı zi-
yaret etti.

Konya’nın UNESCO tarafın-
dan Dünya Mirası listesinde bu-
lunan Çatalhöyük’te başlayan ya-
şamla her dönemde çok önemli 
bir şehir olduğunu vurgulayan 
Altay, “1096’dan 1308’e kadar 
iki yüz yıl başkentlik yapmış bir 
şehirde bulunuyoruz. Bugün de 
Konya; Türkiye’nin coğrafi ola-
rak en büyük şehri, nüfus olarak 
altıncı büyük şehri. 5 Üniversi-
tesinde 130 bine yakın öğrencisi 
var. Çok önemli tarımsal üretim 
ve hayvansal üretim merkezi. 
Ayrıca son zamanlarda da sana-
yi üretiminde de çok iyi bir yere 
geldi. Türkiye ihracatında onun-
cu sıradayız” değerlendirmesin-
de bulundu.

Konya’nın geçmişten itibaren 
belediyeciliğin en iyi yapıldığı 
şehirlerden birisi ve Türkiye’de 
örnek gösterilen bir şehircilik an-
layışına hakim olduğunu belirten 
Altay, “Biz de bunu hem şehri-
mizde sürdürmeye çalışıyoruz 
hem de uluslararası arenada şeh-
rimizi ve Türkiye’yi temsil ediyo-
ruz. Merkezi İstanbul’da bulunan 
Türk Dünyası Belediyeler Birliği 
Başkanlığını yürütüyorum. 30 

ülkeden 1.200 üyemiz var. Ayrı-
ca merkezi Barcelona’da bulunan 
UCLG’nin de dönem başkanlığını 
yürütüyorum. Dolayısıyla Türki-
ye’deki yeni yerel yönetimler an-
layışını dünyaya anlatmaya, dün-
yadaki iyi örnekleri de ülkemize 
getirmeye çaba sarf ediyoruz” 
ifadelerini kullandı.

“DAHA GÜZEL İŞLER 
YAPACAĞIMIZA İNANIYORUM”
Altay, çevre ve iklim değişik-

liği konularında yoğun bir çalış-

ma yürüttüklerini vurgulayarak, 
“Çevre konusunda bizi tetikleyen 
bir diğer konu da Konya’nın iklim 
değişikliğinden en çok etkilene-
cek şehirlerden biri olması. Onun 
için çevre konularında projeler 
yapmaya gayret ediyoruz. Bu 
konuda 2 önemli projeyi birlikte 
yürütüyoruz. İklim Değişikliğine 
Uyum Eyleminin Güçlendirilmesi 
projesini Birleşmiş Milletler, Çev-
re, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, Birleşmiş Milletler Kal-

kınma Programı (UNDP) ile bir-
likte yürüten pilot şehirlerden bi-
risiyiz. Ayrıca Yeşil Sukuk ile ilgili 
de son aşamaya geldik. Yaklaşık 
100 milyon liralık ihracı yapmak 
için son aşamadayız. Bunu dün-
yada ilk kez yapan yerel yöne-
tim olmayı hedefliyoruz. Bundan 
sonra da birlikte daha güzel işler 
yapacağımıza inanıyorum. Bu zi-
yaretiniz yeni bir başlangıç olur” 
diye konuştu.

“YENİ ORTAKLIKLARA HAZIRIZ”
Birleşmiş Milletler Kalkınma 

Programı Türkiye Mukim Tem-
silcisi Monica Merino Domín-
guez de yeni ortaklıklara hazır 
olduklarını ifade ederek, “Sizin 
sadece Türkiye’de değil, ulusla-
rarası kapsamda da Konya’daki 
çalışmaları örnek olarak anlatma 
isteğiniz var. Yeni ortaklıklara 
hazırız. Burada sizinle iş birliği 
yapmak için çok fırsat var. Sizin-
le tanışmak ve şehrinizi görmek 
için burada bulunuyorum. Şehrin 
keşfi gibi oldu bu ziyaret, çok şey 
öğrendim. Haritada Konya’nın 
merkez konumda olduğunu gör-
düm. Çok stratejik bir bölgede 
bulunuyorsunuz” dedi. UNDP 
Türkiye Mukim Temsilcisi Moni-
ca Merino Domínguez ve berabe-
rindeki heyet, daha sonra Konya 
Büyükşehir Belediyesi Taş Bina 
Dijital Tanıtım Merkezi’ni de in-
celeyerek bilgi aldı.  
n HABER MERKEZİ

Son yılların en kurak mevsi-
mini yaşayan Konya Ovası için 
müjdeli haber geldi. Konya Me-
teoroloji 8. Bölge Müdürlüğü 
Bölgesel Tahmin Merkezinin 
hava tahmin raporlarında ya-
ğışlar ile bölgede 40 ila 50 kilo-
metre hızında olması beklenen 
fırtınaya karşı vatandaşların 
tedbirli olması istendi.

"HAFTA BAŞINA KADAR YER 
YER YAĞMUR GÖRÜLECEK"
Yağışlı havanın etkili ola-

cağının tahmin edildiğini kay-
deden Meteoroloji 8. Bölge 
Müdürlüğü Bölgesel Tahmin 
Merkezi Teknik Şefi Hayati Al-
kan, "Yurdumuz Karadeniz üze-
rinden gelen soğuk ve yağışlı 
havanın etkisi altına girdi hafta 
ortasından itibaren. Bölgemizde 
bugünden itibaren önümüzdeki 
hafta başına kadar yer yer yağ-
mur, yüksek kesimlerde karla 
karışık yağmur ve kar şeklinde 
yağışlar görüleceğini söyleyebi-
liriz. Yağışların bugün ve gece 
özellikle Konya’nın güney ilçe-
lerinde karla karışık yağmur ve 

kar şeklinde, yüksek kesimlerde 
etkili olacağını ön görüyoruz. 
Sıcaklıklar mevsim normalle-
rinin altına düştü 18 derecelik 
mevsim normallerinin yer yer 
altında. Gündüz sıcaklıkları 12 
derece dolayında seyrediyor 
şehir merkezlerinde fakat gece 
sıcaklıkları sıfırın altında eksi 3 
ila 5 derece dolayında özellikle 
ilçelerde ve çevrelerde gerçek-
leşecek. Tarımsal faaliyetlerle 
uğraşan çiftçilerimizin ve va-

tandaşlarımızın bu hafta zirai 
don konusunda dikkatli olmala-
rını tavsiye ediyoruz" dedi.

"ÇARŞAMBA GÜNÜNDEN 
İTİBAREN DE YAĞIŞLI SİSTEM 
YURDUMUZU TERK EDİYOR"
Kuvvetli rüzgar uyarısın-

da bulunan Bölgesel Tahmin 
Merkezi Teknik Şefi Alkan, 
"Önümüzdeki günlerde kuzey 
kuvvetli rüzgar yer yer etkili 
olacak. Saatte 40 ila 50 kilo-
metre hızında rüzgarlar da gö-

rülecek. Pazar günü kuvvetli 
rüzgarlar karayelden ve poy-
razdan etkisini gösterecek. Bu 
yağışlı periyotta kent merkezle-
rinden daha ziyade yüksek ke-
simlerde karla karışık yağmur 
ve kar yağışlarının etkili olaca-
ğını söyleyebiliriz. Önümüzdeki 
hafta ortasından itibaren yani 
Çarşamba gününden itibaren 
de yağışlı sistem yurdumuzu 
terk ediyor. Sıcaklıklar tekrar 
mevsim normallerine doğru 18 
ila 20 derecelere kadar yükse-
lişe geçiyor" şeklinde konuştu.

"YAĞIŞLAR YÜZDE 40 İLE 
43 ORANINDA DÜŞÜK"

Yağışların düşüş oranlarına 
değinen Alkan, "Yağışlar aralıklı 
olarak yağmur şeklinde gerçekle-
şecek. Nisanın ilk haftası itibariy-
le yağışlarımız normallere doğru 
gerçekleşiyor. Ama tabii tarımsal 
açıdan su yılı baz alındığında ya-
ğışların yüzde 40 ile 43 oranında 
düşük olduğunu söyleyebiliriz. 
Konya çevresi için kuraklık açı-
sından kurak geçtiğini söyleyebi-
liriz" diye konuştu. n İHA

Konya'da yağışların son yılların aynı aylarına oranla yüzde 43 azaldığını ifade eden    
uzmanlar, önümüzdeki 1 haftada yağışlı ve fırtınalı sistemin etkisi altına girileceğini belirtti

Ova’ya yağış müjdesi

Hayati Alkan
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Akşam Ayhan Kılınç aradı Ah-
met Başkanım Dr. Ömer kaza ge-
çirmiş haberin var mı? Deyince 
hemen kardeşi Durmuşali’yi ara-
dım. Konya’ya gidiyoruz Selçuklu 
Tıp Fakültesine! Dedi.

Daha sonra Bayram Türkoğlu;
--- Ahmet Amca Dr. Ömer Am-

cayı kaybettik. Diye haber verdi.
Allah rahmet eylesin ahiret 

yurdu cennet olsun. Dr. Ömer Yıl-
dırım Ağabey şahsına münhasır 
güzellikler sunan insandı. Yaklaşık 
kırk yıl içinde çok yaşanmışlıkları-

mız var. 
Mısrada “Ne kervan kaldı ne 

at,
Hepsi silinip gitti,
İyi insanlar iyi atlara binip gitti-

ler.” deniyordu.
İyi insanlar, güzel adamlar bi-

rer birer göç eylemeye devam edi-
yorlar değil mi?

Son zamanlarda tanıdık bildik 
insanların ebedi aleme göçüşüne 
hep birlikte ne kadar çok şahit 
oluyoruz. Daha iki ay önce Ha-
tunu kaybettim. Sonrasında elli 

yıllık yol arkadaşım 
Ahmet Çelik’i namı 
diğer Çete’yi kay-
bettik. 

Şimdi de şeh-
rimizin yani Çum-
ra’mızın “Doktor 
Ömer’i” Ömer Yıldı-
rım ağabeyi” ebedi 
aleme uğurladık. 

Ömer Ağabeyin 
vefat haberini almanın acizliği 

ve mutlak gerçekliği 
karşısında, dönüş 
vaktinin gelip çattığı-
nı anladığınızda, ça-
resizlik yutkunmala-
rının sarmasıyla ilahi 
emre boyun eğmenin 
ötesinde, zamansız, 
apansız geliveren 
gerçeklik karşısında, 
diliniz lal olur, sözü-
nüz tükeniverir. 

Hayatın Sessizliğinin gürültü-

süne, geçmişe, geleceğe dalıverir-
siniz istemeden. 

Hayat yolculuğunun sonuna 
doğru, doludizgin gidiyoruz hepi-
miz. Bir saniyesini bile durdura-
madan, geciktiremeden. 

Ömer Ağabeyi şehrin soka-
ğında, çarşısında, caddesinde, 
camisinde, stadyumunda, futbol 
takımında, bisiklet takımında, Kızı-
lay’ında, bir beraber çalıştık. 

Ayrıca yaşlı, genç, köylü, şe-
hirli, fakir, zengin, tüm hemşerile-

rin hiç çekinmeden, gece gündüz 
demeden, cesaretle çalabildiği bir 
kapıydı Ömer Yıldırım. 

Çumra’mızın Doktor Ömeri, 
Ömer Yıldırım ağabeyi iyi, güzel-
likleri anacağız.

Ben buradan öncelikle Ömer 
Yıldırım Ağabeye Allah rahmet 
eylesin, ahiret yurdu cennet 
olsun. Çocuklarına, hanımına, 
kardeşi Durmuşali’ye, yakınları-
na, sevenlerine başsağlığı sabır 
diliyorum..

DR. ÖMER YLDIRIM HAKK'A YÜRÜDÜ!..

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Altay’a uluslararası ziyaret 

Vali İbrahim Akın, ilçe ziya-
retleri kapsamında Yunak’ı ziyaret 
ederek ilçede yürütülen çalışmalar 
ve yatırımlar hakkında bilgi aldı. 
Akın, ilk olarak Yunak Kaymakam-
lığını ziyaret ederek Yunak Hü-
kümet Konağı’nda Kaymakamlık 
birimlerinde incelemelerde bulun-
du. Vatandaşlara verilen hizmetleri 
yerinde değerlendirerek bilgi alan 
Vali Akın, daha sonra Kaymakam 
Özgür Pelvan ve Kaymakamlık bi-
rim amirleri ile ilçede devam eden 
kamu ve özel sektör yatırımları ile 
ilçe halkının güven ve huzuruna 
yönelik yapılan çalışmaları değer-
lendirdi. Akabinde, Kaymakamlık-
ta muhtarlarla bir araya gelerek 
muhtarlar toplantısı gerçekleştiren 
Vali Akın, muhtarların mahallele-

rindeki ihtiyaç ve talepleri hakkın-
da bilgi aldı. 

Kaymakamlık ziyaretinin ar-
dından Yunak ilçe esnafı ve vatan-
daşlarla bir araya gelen Vali Akın, 
esnaf ve vatandaşlarımızla sohbet 
ederek hayırlı bol kazançlar te-
mennisinde bulundu. 

Daha sonra Yunak Belediyesi-
ni ziyaret eden Vali Akın, Başkan 
Subhan Günaltay’dan belediyenin 
ilçede yaptığı çalışmalar ve vatan-
daşlarımıza sunulan hizmetler ile 
ilgili bilgi aldı. 

Yunak ilçe ziyareti kapsamın-
da son olarak Yunak Orhan Erdem 
İmam Hatip Ortaokulu’nu ziyaret 
eden Vali Akın, öğrenci ve öğret-
menler ile bir araya geldi.  
n HABER MERKEZİ

Vali Akın, Yunak’ta
inceleme yaptı

Mantar sezonu açıldı



Büyükşehir Belediyesi tara-
fından 21. Konya Tarım Fuarı 
kapsamında şehrin çeşitli nok-
talarında oluşturulan tarım te-
malı özel tasarım alanları hem 
tarımın önemine vurgu yapı-
yor hem de şehre renk katıyor. 
Dünyanın sayılı tarım fuarların-
dan biri olarak gösterilen Konya 
Tarım Fuarı’nın 21’incisi, yurt 
içinden ve yurt dışından yoğun 
katılımla ziyaretçilerini ağırla-
maya devam ediyor. Konya Bü-
yükşehir Belediyesi de fuar kap-

samında hem ziyaretçilere hem 
de Konyalılara tarımın önemini 

farklı bir bakış açısıyla göster-
mek amacıyla çeşitli noktalarda 

tarım temalı özel tasarım alan-
ları oluşturdu. Büyükşehir Bele-
diyesi Taş Bina önü, Türbeönü 
Çarşıları, Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi, Kültürpark 
Tramvay Büfem, Gedavet Ka-
fem ve Bosna Atmosfer Genç-
lik Merkezi önünde oluşturulan 
süslemeler ve özel tasarımlarla 
dikkat çeken stantlar Konyalı-
lardan ilgi görüyor. Stantlar 12 
Nisan Cumartesi saat 18.00'e 
kadar hizmet vermeye devam 
edecek. n HABER MERKEZİ
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Davutoğlu’ndan Tarım Fuarı’nda su sitemi 
Gelecek Partisi Genel Baş-

kanı Ahmet Davutoğlu, 21. 
Konya Tarım Fuarı'nı gezdi. 
Davutoğlu, memleketi Kon-
ya'da tarım sektörünün pay-
daşlarıyla bir arada bulunmak-
tan duyduğu memnuniyeti dile 
getirdi. Konya Tarım Fuarı’nın 
geçmişten bugüne katılım-
cı firma ile ziyaretçi sayısı ve 
kapasitesiyle geldiği noktanın 
kendisini gururlandırdığını 
vurgulayan Davutoğlu, "Avru-
pa'nın en büyük 3. tarım fuarı. 
Burada gezerken hemen he-

men her ülkeden katılımcıları 
görmekten büyük mutluluk 
duydum." dedi. 

EN ÖNEMLİ VAZİFENİZ 
SU SORUNUNU ÇÖZMEK

Davutoğlu, hem Konya'da 

hem tüm Türkiye'de tarımda 
özellikle su konusunda bir sı-
kıntı olduğunu gözlemledikle-

rini belirterek, “Konya suyla 
buluşacak. Mevlana'nın Şems 
ile buluşması gibi. Ama gözleri 
Konya'da değil de Ankara'daki 
makamlarda olan Konyalı si-
yasetçiler, sivil toplum kuru-
luşları; sizlerin de en önemli 
vazifeniz Konya başta olmak 
üzere Türkiye'nin su sorunla-
rını gündeme getirmektir. Su 
olmazsa tarım olmaz. Tarımı 
gerçekten kar üreten bir alan 
haline getirmek gerekiyor. Ta-

rımda Türkiye ölçeğinde top-
rak planlaması yapan, su kay-

naklarını yeniden tanzim eden 
ve toprağı suyla buluşturan, 
genç çiftçilere desteğiyle insan 
unsurunu güçlendiren, onlara 
eğitim veren, tarım liseleri 
kuran, hayvancılığı ve tarımı 
desteklemek üzere özel finan-
sal destek projeleri açıklayan 
tek parti biziz. Çünkü mesele-
nin içinden geliyorum” dedi. 
Basın açıklaması öncesi ve 
sonrası fuarda stantları ziyaret 
eden Davutoğlu, katılımcı fir-
malar ve çiftçilerle görüştü. 
n AA

Tarım temalı tasarımlar ilgi çekiyor

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın imzasıyla yapılan ata-
malara ilişkin kararlar, Resmi Ga-
zete'de yayımlandı. 

Atama kararlarında Konya’dan 
iki isim önemli görevlere getirildi. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın imzasıyla Resmi Gazete’de 
yayımlanan karara göre; Ticaret Bor-
sası eski Başkanı ve AK Parti Konya 
eski Milletvekili Muhammet Uğur 
Kaleli, Tarım ve Gıda Politikaları 
Kurulu Üyeliği’ne seçildi. Konya’nın 
yakından tanıdığı bir diğer isim olan 
Prof. Dr. Muzaffer Şeker ise Bilim, 
Teknoloji ve Yenilik Politikaları Kuru-

lu Üyeliği’ne, Prof. Dr. Yavuz Atar ise 
Eğitim ve Öğretim Politikaları Kurulu 
üyeliğine getirildi. 

İKİ ATAMA YAPILDI
Öte yandan atama kararları 

kapsamında, Cumhurbaşkanlı-
ğı İletişim Başkanlığı'nda Konya 
Bölge Müdürü Taner Taşkıran gö-
revden alındı. Yerine İletişim Baş-
kanlığı Konya Bölge Müdürlüğü’ne 
vekaleten bakan Oğuz Tunç atan-
dı. Ayrıca Orman Genel Müdür-
lüğü bünyesindeki atamalarda da 
Konya Orman Bölge Müdürlüğü 
görevine Mustafa Yalçın getirildi.   
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Atama kararları yayımlandı

Türk Polis Teşkilatı’nın 180. 
kuruluş yılı kapsamında Konya İl 
Emniyet Müdürlüğü’nde anlamlı 
bir etkinliğe imza atıldı. İl Em-
niyet Müdürü Maksut Yüksek, 
180. yıla özel olarak 180 başarılı 
personele ödül ve başarı belge-
si takdim etti. Konya İl Emniyet 
Müdürlüğü’nde düzenlenen tö-
rende konuşan İl Emniyet Mü-
dürü Yüksek, teşkilatın köklü ta-
rihine dikkat çekerek, “180 yıldır 
bu vatanın huzuru ve güvenliği 
için gece gündüz demeden çalı-

şan teşkilatımızın her bir ferdine 
minnettarız. Bu özel yılda, “ceza-
da adil ödüllendirmede cömert 
olmak” prensibimizle her bir 
personelimiz gibi görevlerini üs-
tün başarıyla yerine getiren 180 
personelimizi, ödüllendirmekten 
büyük onur duyuyorum,” ifade-
lerini kullandı. Törende, pek çok 
alanda görev yapan polis me-
murları ve amirler ödüllerini aldı. 
Etkinlik, ödül töreninin ardından 
yapılan toplu fotoğraf çekimi ile 
sona erdi. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

180’inci yılda 180 personele ödül

Karatay Belediyesi, Afet ve 
Acil Durum Yönetimi Başkanlığı 
(AFAD) Konya İl Müdürlüğü iş 
birliğiyle belediye personeline yö-
nelik “Afet ve Yangın Farkındalık 
Eğitimi” düzenledi. Eğitimin teo-
rik kısmının ardından yangın tat-
bikatı gerçekleştirildi.

Karatay Belediyesi’nin perso-
neline yönelik olarak düzenlediği 
hizmet içi eğitimler devam ediyor. 
Bu kapsamda Afet ve Acil Durum 
Yönetimi Başkanlığı (AFAD) Kon-
ya İl Müdürlüğü ve Karatay Be-
lediyesi işbirliğiyle, belediye per-
soneline “Doğal Afet ve Yangın 
Farkındalık” eğitimi verildi.

TEORİK EĞİTİM, 
TATBİKATLA DESTEKLENDİ

Belediye çalışanlarının afet-
lere karşı bilinçlenmesi ve olası 
acil durumlara hazırlıklı olması 
amacıyla gerçekleştirilen teorik 
eğitim, uygulamalı tatbikatlarla 
desteklendi. Eğitim, AFAD Ara-
ma Kurtarma Birim Şefi Serdar 
Gencer tarafından verildi. Eğitim 
kapsamında ilk olarak afet farkın-
dalığı ve yangına müdahale konu-
larında, Karatay Belediyesi Afet 
İşleri Müdürlüğü tarafından özel 
olarak kurulan arama kurtarma 

ekibine yönelik sunumlar gerçek-
leştirildi.

YANGIN TATBİKATI YAPILDI
Sunumların ardından ise 

bir yangın tatbikatı düzenlen-
di. Tatbikat, personelin önceden 
bilgilendirilmediği bir senaryo 
üzerinden yürütüldü. Yangın si-
renlerinin çalmasıyla başlayan 
tatbikatta, belediye binasındaki 
tüm çalışanlar acil çıkış nokta-
larını kullanarak tahliye edildi. 
Acil durum ekiplerinin koordi-
neli çalışmasıyla tahliye işlemi, 
tüm personelin güvenli toplanma 
alanında bir araya getirilmesiyle 
başarıyla tamamlandı. Tahliye-

nin ardından belediye binası dı-
şında yangın söndürme tatbikatı 
gerçekleştirildi. Yangın söndür-
me tüplerinin kullanımıyla ilgili 
bilgilendirilen personel, yangına 
müdahale pratiği yapma imkânı 
buldu.

AFETLERE KARŞI HAZIRLIKLI 
OLMAK İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Karatay Belediye Başkan Yar-
dımcısı Ramazan Şevik; “Afetlere 
karşı hazırlıklı olmak, sadece ku-
rumumuz için değil, tüm Konya 
için büyük önem taşıyor. Bugün 
burada gerçekleştirdiğimiz tatbi-
katla, personelimizi afet ve yan-
gın gibi acil durumlara karşı daha 

bilinçli hale getirmeyi hedefledik. 
AFAD ekiplerine ve tüm katılım-
cılara teşekkür ediyorum” ifade-
lerini kullandı. 

HASAN KILCA: AFET 
BİLİNCİ HAYAT KURTARIR

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca da eğitim programıyla 
ilgili değerlendirmede bulunarak, 
“Karatay Belediyesi olarak hem 
çalışanlarımızı hem de hemşehri-
lerimizi olası afet ve acil durum-
lara karşı bilinçlendirmek için ça-
lışmalar yürütüyoruz. Afet bilinci, 
hayat kurtarır. Bu anlayışla hare-
ket ediyor, eğitim ve tatbikatlar-
la hazırlıklı olmayı önemsiyoruz. 
Belediyemiz bünyesinde AFAD İl 
Müdürlüğüyle koordineli olarak 
kurduğumuz 60 kişilik Karatay 
Belediyesi Arama Kurtarma ekibi-
mizin bir yıllık eğitim sürecinin ilk 
ayağı olan ‘AFET ve Yangın Far-
kındalık’ eğitimimizi gerçekleştir-
dik. Bir daha yaşanmaması ümi-
diyle şehrimizde ve ülkemizde 
gerçekleşebilecek her türlü afete 
müdahale etmek için yetiştirdiği-
miz ekibimizin eğitimleri sürecek. 
Emeği geçen tüm ekiplerimize ve 
AFAD’a teşekkür ediyorum” dedi. 
nİ HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi’nde AFAD işbirliğiyle afet farkındalığı tatbikatı gerçekleştirildi. Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, afet ve acil durumlara karşı bilinçlendirmek için çalışmalar yürüttüklerini söyledi

Hayat kurtaran eğitim

ZAYİ
A1 Serisi 14651-15650 ve 17801-18800 Numaralar 
arası 20'şer cilt toplam 40 Cilt Faturam kaybolmuş 

hükümsüzdür.
Ahırlı V.D. TC: 302*****574

Yaşar ÖZBAKIR



Türkiye’nin ilk yerli “Kendi Yü-
rür İlaçlama Makinesi” Konya Tek-
nokent/Selçuk Teknoloji Transfer 
Ofisi desteğiyle geliştirildi. İlaçlama 
makinesi, Türkiye’de tarımda üre-
tim maliyetlerinin düşürülmesine 
katkı sağlarken önemli bir ihracat 
potansiyeli de taşıyor. 

Türkiye’nin ilk kendi yürür ilaç-
lama makinesi Konya’da düzenle-
nen 21. Tarım ve Tarla Teknolojileri 
Fuarı’nda görücüye çıktı. Projenin 
Akademik Danışmanı olan Selçuk 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Doç. Dr. Ali Yavuz Şeflek, 
ithal makinelere yönelik yüksek dö-
viz giderleri üzerine gelen talepler 
doğrultusunda Konya sanayisi ve 
Konya Teknokent aracılığıyla proje 
çalışmalarına başladıklarını söyledi. 

Aracın 45 kilometre hıza ula-
şabildiğini bildiren Doç. Dr. Şeflek, 
“Üniversite-sanayi iş birliğinde 
geliştirdiğimiz makine ilaçlamayla 
birlikte kimyasal gübreleme de ya-
pabiliyor. Proje için KOSGEB’den de 

destek aldık. 4 yıldır çalıştığımız Ar-
Ge ekibimizle makinenin ilk proto-

tipini geliştirdik. Bu tür araçlarda iyi 
bir şasi tasarımıyla birlikte özellikle 

ağırlık merkezinin çok iyi hesap-
lanması gerekiyor. Bu ve benzeri 
tarım makineleri, maliyetli ve zor 
makineler. Aracımızda kullandığı-
mız hidrolik yürütme sistemleri ve 
motor aksamları da ciddi maliyetler 
tutuyor. Ülkemiz için bir başlangıç 
projesi diyebilirim. Bu makinenin 
imalatının yapılıp seri üretime ak-
tarılmasıyla imalat sektörümüzde 
de bir lokomotif görevi yapacağı-
nı düşünüyorum. Çünkü makine, 
üzerinde birçok teknolojik sistemi 
bünyesinde bulundurabilecek bir 
kapasiteye sahip. Bunların da yer-
leştirilmesiyle kar oranlarının daha 
çok artacağını düşünüyoruz” diye 
konuştu. Şeflek, “Kendi Yürür İlaç-
lama Makinesi”nin çiftçiler tarafın-
dan 21. Tarım, Tarımsal Mekanizas-
yon ve Tarla Teknolojileri Fuarı’nda 
oldukça ilgiyle karşılandığını, ma-
kinenin fuar süresince 4. salonda 
(Önallar Tarım) sergilenmeye de-
vam edeceğini sözlerine ekledi.   
n HABER MERKEZİ
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Konya Ticaret Odası (KTO) 
TÜYAP Konya Uluslararası Fuar 
Merkezi'nde düzenlenen 21. Ta-
rım, Tarımsal Mekanizasyon ve 
Tarla Teknolojileri Fuarı (21. Konya 
Tarım Fuarı) ziyaretçilerin yoğun 
ilgisiyle sürüyor. Tarım makinele-
ri ve teknolojileri alanında küresel 
bir buluşma noktası olarak kabul 
edilen Konya Tarım Fuarı'nda ka-
tılımcılar, sektörün geleceğine yö-
nelik önemli değerlendirmeler ya-
parak yeni iş bağlantıları kuruyor. 
Fuarın Türkiye'nin tarımsal üretim 
kapasitesini artırması, verimlilik 
ve teknoloji entegrasyonunu geliş-
tirmesine katkı sağlaması hedefle-
niyor. TÜYAP Konya Fuarcılık AŞ 
Bölge Müdürü Alposman Koparan, 
bu yıl 21'incisi düzenlenen Konya 
Tarım Fuarı'nın marka olduğunu 
söyledi.

Açılışın ardından ziyaretçi ilgi-
sinin artarak sürdüğünü aktaran 
Koparan, "Açık alanda otopark-
larımız dolmuş vaziyette. Yollara 
kadar insanlar arabaları park et-
miş durumdalar. Fuar her sene 

martın ikinci ya da üçüncü hafta-
sında olurdu. Bu sene ramazan-
dan dolayı bunu nisana kaydırdık. 
Beklentimiz biraz daha az ziyaretçi 
olur yönündeydi çünkü 'çiftçimiz 
tarlaya girer' diye genel bir tea-
mül vardır fakat şu anda şaşkınız 
çünkü hiç böyle bir şey görmedik. 
Marttan daha kalabalık geçecek 
gibi görünüyor." diye konuştu. Ko-
paran, çiftçilerin fuara yoğun ilgi 
gösterdiğini belirterek, katılımdan 
son derece memnun olduklarını 
vurguladı.

TİCARET HACMİNİN GEÇEN YILDAN 
FAZLA OLMASI BEKLENİYOR
Geçen yıl fuara 234 bin ziya-

retçi geldiğini anımsatan Koparan, 
"Bu seneki rakam bugünkü gibi gi-
derse 250 bini görme ihtimali var. 
Yabancı ziyaretçi beklentimiz 55 
ülkeden en az 5 bin. Geçen sene 
kaydını yaptıran yabancılar, bu 
sene iki ay öncesinden kayıt yap-
tırdı. Son 3-4 gündür uçaklar hep 
yabancı dolu. Müthiş bir yabancı 
ziyaretçimiz var. Geçen yıl 43 ül-
keden 4 bin 600 yabancı ziyaret-

çimiz vardı. Konya Ticaret Odası 
kayıtlarına göre geçen yıl 250-300 
milyon dolarlık ticaret hacmi vardı. 
Bu sene bu hacim artabilir. Afrika 
ülkelerinden Tarım Bakanı ve yar-
dımcıları vardı. Henüz ayrılmış de-
ğiller, şehirde görüşmelere devam 
ediyorlar. Fuardan sonraki günler-
de rakam belli olur. Geçen seneki 
rakamların çok üstüne çıkacağına 
eminim. İki gündür firmaları gezi-
yorum. Şu anda herkes memnun" 
dedi. Koparan, fuarın sektörün ti-
caret hacmini artırdığına dikkati 
çekerek, ekonomiye önemli katkı 
sağladığını vurguladı. Fuarın son 
gününde ziyaretçilerin yoğun ka-
tılım sağladığını anlatan Koparan, 
"Fakat bugün yaşadığımız kalaba-
lık geçmiş yılların cumartesi gü-
nünden çok daha fazlaydı. Katı-
lımcılar da bunu söylüyor. Bugün 
ziyaretçi sayısı 40 binden fazladır. 
Çünkü pik ziyaretçi sayısı 35-40 
bin arası oluyordu." ifadelerini kul-
landı. Fuar, 12 Nisan Cumartesi 
saat 17.00'ye kadar ziyarete açık 
olacak. n AA

TÜYAP Konya Fuarcılık AŞ Bölge Müdürü Alposman Koparan, “Bu seneki rakam bugünkü gibi 
giderse 250 bini görme ihtimali var. Yabancı ziyaretçi beklentimiz 55 ülkeden en az 5 bin” dedi

Fuara yabancı ilgisi

TARIMIN KALBİ KONYA’DA ATIYOR

Türkiye’nin en 
büyük tarım fuarı 
olan Konya Tarım 
Fuarı 2025, bu yıl da 
sektör profesyonel-
lerini, üreticileri ve 
teknoloji geliştiricile-
rini bir araya getirdi. 
8-12 Nisan tarihleri 
arasında Konya Ti-
caret Odası – Tüyap 
Fuar Merkezi'nde 
düzenlenen orga-
nizasyon, yerli ve 
yabancı katılımcılarla birlikte tarımın 
geleceğine ışık tutuyor.

Fuar; traktörlerden biçerdöverle-
re, sulama sistemlerinden gübreleme 
teknolojilerine, tarımsal yazılım çö-
zümlerinden tohumculuk sektörüne 
kadar birçok alanda yenilikçi ürün 
ve hizmetin tanıtımına sahne oluyor. 
Konya'nın tarımda sahip olduğu öncü 
konum, bu fuarla bir kez daha güçle-
nirken, çiftçiler ve sektör temsilcileri 
hem bilgi alışverişi yapma hem de 
yeni yatırımları değerlendirme imkânı 
buluyor.

Yüzlerce firmanın stant açtığı 

etkinlikte, ziyaret-
çilerin yoğun ilgisi 
dikkat çekerken, 
sürdürülebilir ta-
rım, dijitalleşme 
ve verimlilik gibi 
konular ön planda 
yer alıyor. Ayrıca 
bu yıl, genç çift-
çilere yönelik özel 
paneller ve makine 
tanıtımları da fu-
arın dikkat çeken 
etkinlikleri arasın-

da bulunuyor. Fuarda firmalar 
tarafından yeni geliştirilen ürünler 
görücüye çıkarken, çiftçinin yo-
ğun ilgisi ise memnuniyet verici 
olarak karşılandı. 

Yerli ve yabancıların yoğun 
ilgi gösterdiği fuarın ziyaretçi sa-
yısının geçen yılın ziyaretçi sayı-
sının üzerine çıkması bekleniyor. 

Konya Tarım Fuarı 2025, sa-
dece bir ürün tanıtım alanı değil; 
aynı zamanda tarım sektöründe 
bilgi paylaşımı, yatırım fırsatları ve 
iş birliklerinin geliştiği dinamik bir 
platform olarak öne çıkıyor.

haber@konyayenigun.com
DİLARA ŞEYMA SAÇLI

Çiftçinin hayatını kolaylaştırıyor
Konya'da 4 yıldır insansız 

hava araçları ve elektronik kart-
ları üreten firmanın yerli yazılım-
la ürettiği zirai ilaçlama dronu, 
10 dakikada 40 bin metrekare 
alanı ilaçlayabiliyor. Shark Hava-
cılık Şirketi Teknik Müdürü Gür-
han Ünses, 4 yıl önce faaliyete 
başladıkları şirketlerinde sabit 
kanat ve döner kanat formunda 
insansız hava araçlarının farklı 
versiyonlarını ve uçuş kartlarını 
ürettiklerini söyledi. Zaman için-
de çiftçilere fayda sağlayabilecek 
insansız hava aracı üretimine de 
yöneldiklerini ifade eden Ünses, 
yürüttükleri AR-GE çalışma-
ları sonucunda tamamen yerli 
yazılımla zirai ilaçlama dronu 
üretmeyi başardıklarını bildirdi. 
Ünses, zirai ilaçlama dronlarının 
çiftçilere zamandan, sudan ve 
iş gücünden tasarruf sağladığı-
nı belirterek, şunları kaydetti: 
"Birçok ekipmanını burada üre-
tiyoruz. Yurt dışında da parça 
yaptırdığımız ve teknolojimizi 
paylaştığımız, iş ortaklığı yap-
tığımız firmalar var ama büyük 
çoğunluğunu burada ürettiğimiz 
bir hava aracı bu. Zirai ilaçlama 
dronumuzu yaklaşık 2,5 sene-
dir üretmekteyiz. Yurt dışına da 
Azerbaycan, Özbekistan, Türk 

Cumhuriyetler, İran ve Irak başta 
olmak üzere birçok bölgeye ihra-
catımız var."
ÇİFTÇİLERE EĞİTİM DE VERİLİYOR

Cihazın yazılımını kendi mü-
hendislerinin geliştirdiğini ve çift-
çiye kolay kullanım imkanı sağla-
dıklarını anlatan Ünses, ürettikleri 
hava araçları ile ilgili üretim mer-
kezlerinde çiftçilere eğitimler 
verdiklerini bildirdi. Ünses, ilaç-
lama dronunun sadece ilaç değil 
gübreleri hatta tohumları dahi 

havadan araziye bırakabildiğini 
dile getirerek, şöyle devam etti: 
"Çiftçimiz ürününü ezmeden, 
traktörün tekerlekleri ile çiğne-
meden, tohumuna zarar verme-
den ilaçlamış oluyor. Çiftçi faydalı 
gübreleri, tohumları da havadan 
arazisine bırakabiliyor. Bunun 
için ilave bir ekipmana gerek kal-
mıyor. Bu araçla çiftçi, suyun çok 
kıymetli olduğu bu zamanda, çok 
az suyla uygun miktarda gerekli 
bitki besleme ürünlerini, ilaçlarını 

arazisine uygulayabiliyor."
Her yaştan çiftçinin rahat-

lıkla kullanabileceği kadar kolay 
bir drone geliştirdiklerini ifade 
eden Ünses, "Antalya'da yaşı 60'ı 
geçmiş bir çiftçimiz bu dronu 
kullanabileceğine inanmıyordu. 
Verdiğimiz eğitimlerle, yaptırdı-
ğımız pratiklerle ona, bunu ra-
hatlıkla kullanabileceğine ikna 
ettik ve kendisi zirai ilaçlama 
ekipmanı alıp kullanmaya başla-
dı." diye konuştu. Ünses, ürettik-
leri cihazı diğer cihazlardan ayı-
ran en önemli özelliğin kapasitesi 
olduğuna dikkati çekerek, "70 
kilogramlık bir katı gübre tankı-
na ve 60 litrelik sıvı bitki besle-
me ürünü tankına sahip. Çiftçi, 
ikisinden birini takıp kullanabi-
liyor. Bu da yaklaşık 10 dakika 
içerisinde 40 dekarlık bir araziyi 
rahatlıkla ilaçlayabileceği anla-
mına geliyor. Cihazın en büyük 
kabiliyeti üzerinde dakikada 40 
litre püskürtme yapabilen 2 bü-
yük pompası olması. Püskürtme 
sistemi, içindeki suyu ve sıvıyı 
parçalayıp, bitkinin üzerine eşit 
bir şekilde yayarak, ilacın verimli 
bir şekilde bitkimizin bulunduğu 
alana püskürtülmesini sağlıyor. 
Bunu da tamamen otonom yapı-
yor" dedi. n AA

Tarımın başkenti Konya, 
Ekim ayında ilk kez düzenle-
necek “Tarım Diplomasisi Fo-
rumu”na ev sahipliği yapacak. 
Tarımsal Strateji ve Politika 
Geliştirme Merkezi (TARPOL) 
ile Yeşil Etki Derneği tarafından 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
ve Uluslararası Tarım Şehirleri 
Birliği (AGRICITIES) ev sahip-
liğinde gerçekleştirilecek forum 
kapsamında; iklim değişikliği, 
doğal afetler, salgınlar ve savaş-
ların gölgesinde tarım ve diplo-
masi bütüncül bir yaklaşımla 
ele alınacak. Küresel geleceğin 
zorlukları, yeni pazar arayışla-
rı, tarımda teknoloji kullanımı, 
gıda milliyetçiliği, sürdürülebi-
lirlik, kalkınma ve siyasi istikrar 
için küresel işbirliği konuları ise 
tüm yönleriyle ilk defa konuşu-
lacak.

ÇATALHÖYÜK’TEN 
İLHAMLA: TARIM 

DİPLOMASİSİNİN DOĞDUĞU 
TOPRAKLARDA

Yeryüzünde tarımsal faali-
yetlerin başladığı, hayvanların 
evcilleştirildiği ve yerleşik ya-
şamın temellerinin atıldığı ilk 
yerlerden biri olan Konya’daki 

Çatalhöyük Neolitik Kenti’nin 
tarihi mirasından ilham alan 
forum, bu anlamlı coğrafyada 
düzenlenecek. Forum, bakan-
lar, milletvekilleri, Birleşmiş 
Milletler ve Avrupa Birliği 
temsilcileri, yerel yönetimler, 
tarım ve gıda sektöründen 
önde gelen şirket temsilcileri, 
ulusal ve uluslararası düzey-
deki paydaşlar, akademisyen-
ler, çiftçiler, sivil toplum ku-
ruluşlarını bir araya getirecek.

FORUMUN TANITIM 
TOPLANTISI 14 NİSAN’DA
14 Nisan Pazartesi günü 

Konya Büyükşehir Belediyesi 
Taş Bina Kültür Sanat’ta, Ta-
rımsal Strateji ve Politika Ge-
liştirme Vakfı (TARPOL) Yöne-
tim Kurulu Başkanı Dr. Mehdi 
Eker ve Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı ve Uluslararası 
Tarım Şehirleri Birliği Başka-
nı Uğur İbrahim Altay basın 
toplantısı düzenleyecek. Top-
lantıda, Yeşil Etki Derneği 
Kurucusu, tarım yazarı Mine 
Ataman ise “Tarım Diploma-
sisi Forumu”nun kapsamı ve 
detaylarını kamuoyu ile payla-
şacak. n HABER MERKEZİ

Tarım Diplomasisi 
Forumu düzenlenecek 
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Araştırmacı- Yazar Alaaddin Aladağ Şehir Sohbet-
lerinde bugün Arkeolog, profesyonel turist rehberi ve 
belgesel yapımcısı Ümit Işın’ı konuk etti.  Işın Ameri-
ka’da ilkokula başladı, Anadolu’nun antik kentlerinde 
arkeolojiye âşık oldu. Kazılarda geçen yıllar, rehberlik 
anıları, belgesel serüveni ve arkeolojinin geleceğine dair 
görüşleriyle Ümit Işın, geçmişin izlerini bugüne taşıyan 
bir kültür elçisi..

Ümit Işın kimdir?  Bize hayat hikâyenizden bahse-
debilir misiniz?

Merhaba ben Ümit Işın 1963 Ankara doğumluyum. 
İlk öğrenimime babamın işi dolayısıyla Amerika Birleşik 
Devletleri’nde başladım, daha sonra TED Ankara ko-
leji ve Dil ve Tarih Coğrafya Fakültesi Klasik Arkeoloji 
bölümünden 1987 yılında mezun oldum. On yıl çeşitli 
kazılarda çalıştım; doğuda Habibuşağı kurtarma kazıları, 
Dalyan Kaunos ve Finike’de Arykanda kazılarında özel-
likle uzun zaman çalıştım. 1987 yılından bu yana pro-
fesyonel turist Rehberliği de yapmaktayım. 2013 2018 
yılları arasında TRT’de yayınlanan zor yollar yapımına 
zaman zaman danışmanlık yaptım. 2019 2023 yılları 
arasında da TRT 2 adına Anadolu Arkeolojisi 143 bölüm 
ve Hafir 13 bölüm program yaptık

Arkeolojiye ilgi duymaya nasıl başladınız? Bu 
alana yönelmenizi sağlayan belirli bir deneyim veya 
anı oldu mu?

Babam 1978 yılında Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakül-
tesi’ni kurmak üzere 4-5 arkadaşıyla Ankara’dan An-
talya’ya geldi, ben de böylelikle tatillerde Antalya’ya sık 
gider oldum. Babam ve arkadaşları lise çağlarında iken 
beni her hafta sonu bir antik kente götürmeye başladı-
lar böylece arkeoloji merakım doğdu ve lise son sınıfa 
geldiğim zaman üniversite tercihlerimi sadece arkeoloji 
olarak kullandım.

Çalışmalarınızda en çok hangi dönem veya uygar-
lıklarla ilgileniyorsunuz? Bunun nedeni nedir?

Eğitimim Klasik Arkeoloji, yani genel olarak Mi-
lat’tan önce birinci bin demir çağı.  Yunan ve Roma 
dönemi diyebiliriz. Ancak okuduğum bölümün adı 
Klasik Arkeoloji ve Çağdaş Anadolu Arkeolojisi idi, bu 
bakımdan Anadolu’nun yerli halkları ve yerli uygar-
lıkları, özellikle Likyalılar, Karyalılar, Pisidialılar özel 
ilgi alanım. Batı uygarlığının yaratılmasında Anado-
lu’nun yadsınamaz önemli katkısını delilleriyle orta-
ya çıkararak bunları yerli yabancı herkese anlatmaya 
çalışıyorum

Arkeolojik kazılar sırasında en unutulmaz deneyi-
miniz ne oldu? Hangi buluntular sizi en çok heyecan-
landırdı?

Bizim için tarihsel kesinliği olan buluntular son de-
rece önemlidir. Bu bakımdan kazılarda bulduğumuz ve 
kesin tarih veren buluntular en heyecanlı buluntulardır. 
Mesela Arykanda’da çalışırken Tunç Çağan’a ait bir taş 
balta bulmuştuk ve bu çok heyecan vericiydi. Yine Likya 
bölgesinde yaptığımız gezilerde daha önce bilinmeyen 
Likya kaya mezarı ve üzerinde Likçe yazıtlar bulunan bir 
başka kaya mezarı bulmuştuk ki sanırım bu bizi en çok 
heyecanlandıran buluş olmuştur.

Türkiye'nin farklı bölgelerinde gerçekleştirdiğiniz 
kazılar arasında sizi en çok etkileyen yer neresiydi? Bu 
bölgenin arkeolojik açıdan önemi hakkında neler söy-
leyebilirsiniz?

Doğuda çalıştığım kazılarda 1983 yılında daha 
gençlik yıllarımda Doğu Anadolu’yu tanıma fırsatım 
olmuştu. O zaman Gap projesi de olmadığından doğu 
Anadolu Orta Çağ yaşar gibiydi ve Cumhuriyetin ka-
zanımları kendini açıkça hissettiriyordu. Orada yepyeni 

ve daha önce hiç bilmediğim bir hayat tarzı öğrendim. 
Likya da Arykanda‘da uzun yıllar çalıştım ve Likyalıların 
Anadolu’nun yerli bir halkı olduğunu öğrendim. Ary-
kanda tüm Likya’nın siyasetine, ekonomisine, tarihine 
ışık tutan bir kent. Ayrıca değerli hocamız rahmetli Prof. 
Dr. Cevdet Bayburtluoğlu’nun başarılı kazıları ile orta-
ya çıkartılmış dört tane hamamı olan, tiyatrosu, meclisi 
ve konser salonu ayrı olarak inşa edilmiş ticari ve devlet 
agorası, stadionu ile tam bir polis kenti olması bakımın-
dan son derece önemlidir.

Son yıllarda arkeolojik alanlarda teknoloji kullanı-
mının arttığını görüyoruz. Dijital araçlar ve yapay zeka 
gibi teknolojiler arkeolojiye nasıl bir katkı sağlıyor?

Teknoloji, arkeolojinin ayrılmaz bir parçasıdır. Arke-
oloji teknik bir bilim dalı olduğundan zaten her zaman 
mimarlık mühendislik gibi birçok farklı bilim dalı ile be-
raber çalışmıştır, yani multi disiplinler bir alandır. Bu ba-
kımdan teknolojinin ilerlemesi, mimari çizimlerin daha 
hassas hale gelmesi, gelişen teknoloji ile laboratuvar 
analizlerinin çok daha sağlıklı ve hızlı yapılıyor olması ve 
yapay zeka ile daha çok veri taranarak daha çok bilgi-
ye daha hızlı ulaşılması arkeolojiye çok önemli katkılar 
sağlıyor. Ancak elbette bütün bunlar çalışmanın başında 
bunları bilimsel olarak yorumlayacak değerli bir bilim 
insanı varsa bir anlam kazanıyor, yoksa yapay zeka gibi 
teknolojiler arkeolojide asılsız ve gerçek olmayan çizim-
lere ve bilgilere de insanların maruz kalmasına neden 
olabiliyor.

Kazıların sürdürülebilirliği hakkında ne düşünü-
yorsunuz? Arkeolojik sit alanlarının korunması ve ge-
lecek nesillere aktarılması için neler yapılmalı?

Arkeoloji aslında bir kazı bilimi değildir, kazılar ar-
keolojiye yardımcı olan bir çok teknikten bir tanesidir. 
Ancak ne yazık ki günümüzde turizm ağırlıklı olarak 
arkeoloji alan açmak, hafriyat yapmak, sütunları tiyatro-
ları restore etmek, çeşmelerden su akıtmak olarak algı-
lanıyor. Oysa bu restorasyonlar eğer düzgün yapmazlar 
ise sürdürülebilir değillerdir. 40- 50 yıl içinde yapılan bu 
restorasyonlarda ciddi sorunlar ortaya çıkacaktır. Arkeo-
lojinin sanat tarihinden farkı, eserlerin niteliklerine aldı-
rış etmemesidir. Bir arkeolog için bir seramik parçası da 
birdir muhteşem güzellikteki bir heykel de birdir. Elbette 
turizm için arkeolojik alanlara bu kadar yatırım yaparken 
turistlerin gezmediği sapa yerlerde kalmış antik kentler 
aynı anda yoğun bir yağma ve tahribata maruz kalmak-
tadırlar ve bunların korunması için ne yazık ki hiçbir cid-
di önlem alınmamaktadır. Arkeolojik SİT alanları turiz-
me yatkın olsun olmasın aynı oranda değerlendirilmeli 
ve aynı şekilde korunmalıdır, yoksa gelecek nesillere 
hem sorunlu restorasyonlarla yıpranmış yapılar hem de 
yoğun olarak tahrip olmuş SİT alanları miras bırakacağız 
ne yazık ki.

Türk arkeolojisinin uluslararası alanda tanınması 
hakkında ne gibi adımlar atılabilir? Arkeolojik mirası-
mızı dünyaya nasıl daha iyi tanıtabiliriz?

Türk arkeolojisi aslında Cumhuriyetin ilk yılların-
da Avrupa’da ve dünyada çok iyi tanınıyordu. 1990’lı 
yılların sonuna kadar uluslararası sahada Ekrem 
Akurgal, Halet Çambel, Arif Müfit Mansel ve Jale 
İnan gibi daha bir çok değerli hocamız bütün dünya-
ya konferanslar vermeye gidiyorlardı. Aslında Anado-
lu, batı medeniyetinin önemli bir beşiği sayıldığı için 
burada çalışan pek çok bilim insanı hala uluslararası 
düzeyde Türkiye’yi temsil ediyorlar. Ancak son yıllar-
da artan popülist arkeoloji bilimsel yayınlardan çok 
popüler işlerle maalesef meşgul olduğundan diyebi-
liriz ki özellikle son on yılda Türk arkeolojisi ulusla-

rarası alanda daha az tanınır oldu.  Bunun bir nedeni 
de yabancı arkeologların Türkiye’deki kazılarının son 
yıllarda azaltılması oldu. Bu aslında iyi bir şey gibi gö-
rünse de bilim uluslararası ve evrensel bir olgudur ve 
yabancı kazılar Türk öğrencilere yıllardır yurt dışında 
burs sağlıyorlar bilgi alışverişi sağlıyorlar ve elbette 
önemli bütçeler sağlıyorlar. Türk arkeolojisinin daha 
çok uluslararası multidisipliner çalışmalar haline gel-
mesi gerekiyor.

Arkeolojik buluntuların halkla buluşturulması çok 
önemli. Müze sergileri ve arkeolojik alanların kamuya 
sunulması konusunda neler yapılabilir?

Aslında son yıllarda Kültür bakanlığı müzecilik ko-
nusunda çok olumlu adımlar attı. Bir çok yeni müze açıl-
dı ve eski müzeler yenilendi, teşhir salonları çağdaş ve 
modern bir anlayışa getirildi. Bununla beraber Türkler 
de arkeolojik sit alanlarını daha çok gezmeye başladılar. 
İlk okuldan başlayarak okul ve yerli tur gruplarını bir çok 
ölen yerinde daha sık görmeye başladık ki bu çok olumlu 
bir gelişme. Yine televizyon ve sosyal medyada arkeolo-
ji ile ilgili artık daha fazla yayınlar var ve bütün bunlar 
arkeoloji ve halkın buluşması bakımından son derece 
önemli adımlar.

Arkeologların, toplumda ve medyada doğru bir şe-
kilde tanınmadığı bir gerçek. Arkeolojiyi ve arkeologla-
rı halkla daha sağlıklı bir şekilde tanıştırmak için neler 
önerirsiniz?

Arkeologlar geleneksel olarak biraz halktan kopuktur-
lar ve bu durum arkeologlar tarafından da zaman zaman 
dile getirilen bir gerçek. Birçok bilim insanı da uğraştıkları 
bilim dalını bilimsel çevrelerle paylaşmaya özen gösteriyor-
lar ki bu da aslında olması gereken bir durum.  Ancak yeni 
nesil diyebileceğimiz arkeologlar ve kazı başkanları çalıştık-
ları ören yerlerini halka tanıtmak için birçok faaliyette bu-
lunuyorlar. Televizyon ve sosyal medyanın da arkeologlar 
tarafından daha yoğun kullanılması ve televizyon kanalları-
nın ve dijital platformların arkeolojik belgesellere daha çok 
yer vermesi ile toplumda arkeoloji ve arkeologlar daha çok 
tanınır hale gelecektir.

Anadolu Arkeolojisi programını sunmaya nasıl ka-
rar verdiniz? Arkeoloji ve televizyon dünyasını birleş-
tirmenin sizin için anlamı nedir, bu program aracılığıyla 
izleyicilere ne tür bir mesaj vermek istiyorsunuz?

Aslında Anadolu arkeolojisi biraz tesadüfen ge-
lişti. Bizim turlarımıza çekim yapmak amacıyla gelen 
yönetmen bir arkadaşımız bu tür programların tele-
vizyonda beğenilerek izleneceğini düşünerek bir tanı-
tım filmi çekti ve yeni kurulmuş olan kültür ve sanat 
ağırlıklı TRT 2 kanalının müdürü ile görüşme fırsatı-
mız olunca bu belgesellerin televizyonda yayınlanma 
olanağı ortaya çıktı. Aslında zaten arkeolog ve rehber 
olarak 40 yıla yakın bir süredir yerli ve yabancı misa-
firlere Anadolu arkeolojisini tanıtıyorduk. Televizyon 
sayesinde çok daha geniş kitlelere ulaşma imkanımız 
oldu. Bilimsel anlatımın yanında rehber olarak yap-
tığımız gibi konuya ilgisi olmayan kişilerin de anla-
yabileceği bir dilde anlatmaya çalıştık ve sanırım bu 
başarılı oldu. Bu projeyi yaparken iki amacımız var-
dı; birincisi Türkiye’nin zengin arkeolojik değerlerini 
geniş kitlelere tanıtmak, ikincisi de çekim yaptığımız 
yıllara ait bir dijital arşiv oluşturmaktı ve bunu da ba-
şardık sanıyorum.

Anadolu'nun farklı bölgelerinde yapılan kazıların 
her biri çok değerli ve çeşitli. Programınızda, izleyicile-
re en çok hangi arkeolojik keşifleri veya bölgeleri tanıt-
maktan keyif alıyorsunuz?

Anadolu gerçekten de bütün insanlık tarihini en ni-

telikli örnekleri ile takip edebileceğimiz eşsiz bir coğraf-
ya. Bu bakımdan programlarımızı yaparken hem değişik 
dönemlere değinmeye çalıştık hem de özellikle Anadolu 
arkeolojisine ve batı medeniyetinin oluşmasında Anado-
lu uygarlıklarının yoğun katkısını anlatabileceğiz yerleri 
seçmeye çalıştık. Bunun yanı sıra çok az kişinin gittiği 
ama muhteşem güzellikteki ve az bilinen antik kentle-
ri de hem arşiv olması hem de tanıtılması bakımından 
tanıtmaya çalıştık. En çok keyif aldığım antik şehirler 
dağlarda kalmış, yolu izi olmayan, çok az kişinin bildiği 
ve hemen hiç kimsenin gitmediği ama görecek ve anla-
tacak önemli buluntuların olduğu yerlerdir.

Arkeolojiyi bir televizyon programı aracılığıyla ge-
niş kitlelere tanıtmak, genellikle uzmanlık gerektiren 
bir alanı daha anlaşılır hale getirmek anlamına geliyor. 
Bu süreçte en çok karşılaştığınız zorluklar neler oldu ve 
izleyicilerin arkeolojiye olan ilgisini artırmak için neler 
önerirsiniz?

Eşim Prof. Dr. Gül Işın Akdeniz Üniversitesinde ar-
keoloji hocası olduğundan hem akademik hem de reh-
ber yanımızla anlaşılır sade ve süzülmüş bilgi içeren 
metinler hazırladık. Daha önce belirttiğim gibi uzun 
yıllardır rehberlik mesleğini ve arkeolojiyi bir arada gö-
türdüğüm için bu bakımdan önemli zorluklarla karşılaş-
madık. Daha çok lojistik anlamda hava şartları, yağmur, 
gürültü kirliliği ve görsel kirlilik gibi zorluklarla uğraştık.

Kubadabad Sarayı, Selçuklu döneminin en önemli 
ve en etkileyici yapılarından biri olarak kabul ediliyor. 
Bu sarayın keşfi, Anadolu arkeolojisi için ne kadar bü-
yük bir öneme sahip ve kazı çalışmalarında en çok dik-
kat çeken buluntular nelerdir?

Kubadabad Sarayı, Anadolu Selçuklu dönemi bakı-
mından son derece önemli bir yapıdır. Diğer bir önemi 
de Milat’tan önce ikinci bin yılında Hititler tarafından 
yapılmış bir saray kompleksinin tam üzerine inşa edil-
miştir. Bunun yanı sıra Selçuklu döneminden günümü-
ze en sağlam şekilde ulaşmış ve Selçuklu sivil mimarisi 
hakkında bize çok önemli bilgiler vermektedir. Yine di-
ğer önemli bir özelliği de muhteşem ve eşsiz güzellikteki 
çinileridir ki onlar bugün Konya’da Karatay Müzesi’nde 
sergilenmektedirler.

Kubadabad Sarayı'na dair yapılan kazılar, Selçuklu 
mimarisi hakkında hangi yeni bilgiler ortaya koydu? Bu 
tür yapılar, dönemin kültürel ve toplumsal yapısı hak-
kında neler söylüyor?

Kubadabad Sarayı üzerine yapılan kazılar, Selçuklu 
mimarisinin inceliklerini ve özelliklerini ortaya çıkar-
maktadır. Sarayın mimari yapısı, Selçuklu sivil mimari-
sinin ne kadar gelişmiş olduğunu göstermektedir. Özel-
likle çini süslemelerinin ve yapı tekniklerinin dönemin 
estetik anlayışını ve teknik becerilerini yansıttığı görül-
mektedir. Selçuklu mimarisi, Anadolu'da daha önce var 
olan kültürel ve mimari birikim üzerine inşa edilmiştir. 
Kubadabad Sarayı’nın, Hititler tarafından yapılmış bir 
saray kompleksinin tam üzerine kurulmuş olması, kül-
türel sürekliliğin ve üzerine eklenerek gelişen mimari 
anlayışın bir göstergesidir. Kubadabad Sarayı'nın keşfi, 
Selçuklu dönemi mimarisinin yanı sıra toplumun sosyal 
yapısı hakkında da önemli bilgiler sunmaktadır. Sara-
yın kullanım amacı, dönemin yönetim biçimi ve saray 
hayatı hakkında ipuçları vermektedir. Sarayın iç mekan 
düzenlemeleri ve süslemeleri, dönemin elit tabakasının 
yaşam tarzını, estetik zevklerini ve sosyal statülerini 
yansıtmaktadır. Ayrıca, sarayın konumu ve yapısal özel-
likleri, Selçuklu döneminde Anadolu’da kurulan şehir 
devletlerinin ve yönetim merkezlerinin işleyişi hakkında 
bilgi sunmaktadır.

Taşların diliyle konuşan adam
Alaaddin Aladağ’ın Şehir Sohbetleri'nde bu hafta arkeolojinin izinden giden bir ömür: Arkeolog, rehber ve belgesel yapımcısı Ümit Işın, 

Anadolu’nun antik kentlerinden televizyon ekranlarına uzanan yolculuğunu, kazı anılarını ve geçmişle kurduğu derin bağı anlatıyor 
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Polis Teşkilatı’nın kuruluş yılı kutlandı
Konya'da Türk Polis Teşkila-

tının 180. kuruluş yılı kutlandı
Türk Polis Teşkilatının 180. 

kuruluş yıl dönümü ve Polis 
Haftası dolayısıyla Konya'da 
tören düzenlendi. Anıt Meyda-
nı'ndaki programda, İl Emniyet 
Müdürlüğü, Konya Emniyet 
Hizmetleri Destekleme Der-
neği, Polis Emeklileri Sosyal 
Yardımlaşma Derneği ve Şehit 
Aileleri Derneği'nin çelenkleri 
sunuldu. Saygı duruşunda bu-
lunulması ve İstiklal Marşı'nın 
okunmasının ardından, İl Em-
niyet Müdürü Maksut Yüksek, 
ülkenin dört bir yanında güven 
ve huzurun hakim olması için 
canla, başla çalıştıklarını söy-

ledi. 
“TAHDİTLERE KARŞI MÜCADELE-
MİZ KARARLILIKLA SÜRÜYOR”

Polis teşkilatının, her an ve 
her koşulda milletin yanında 

olduğunu vurgulayan Yüksek, 
"Birliğimize ve dirliğimize yö-
nelik tehdit ve tehlikelere karşı 
mücadelemizi kararlılıkla sür-
dürmekteyiz. İçinde bulundu-

ğumuz yüz yılda değişen suç 
çeşitlerine karşı, terörle müca-
deleden asayişin sağlanmasına, 
uyuşturucu tehdidinin önlen-
mesinden trafik güvenliğinin 
artırılması gibi her alanda ciddi 
şekilde görev yapıyoruz." ifade-
sini kullandı. Yüksek, emniyet 
teşkilatının köklü mazisinden 
gelen mücadelesini, dünyadaki 
teknolojik gelişmelerle birleş-
tirerek, insan kaynağını, fiziki 
imkanlarını ve teknik kapasite-
sini sürekli artırdığını belirtti. 
Konuşmanın ardından prog-
ram, ilkokul öğrencilerinden 
oluşan koronun seslendirdiği 
polis marşları ve kortej geçişiy-
le sona erdi.  n AA

Derbent İlçe Kaymakamı Bün-
yamin Miroğlu, Türk Polis Teşkila-
tının 180. Yıl Dönümü vesilesiyle 
Derbent İlçe Emniyet Amiri İbra-
him Sert ve beraberindeki emniyet 
mensuplarını makamında kabul 
ederek, polis haftalarını kutladı. 

Kaymakam Bünyamin Miroğ-
lu, “Türkiye Cumhuriyeti devleti-
mizin, ülkesi ve milletiyle bölün-
mez bütünlüğünü halkımızın can 
ve mal güvenliğini sağlamak, hu-
zur ve asayişi temin etmek, suç iş-
lemesini önlemek suçluları adalete 
teslim etmek gibi önemli görevleri 

başarıyla yerine getiren polisleri-
mizin Polis Haftası en içten dilek-
lerimle kutluyorum. Tüm emniyet 
mensuplarımızı takdirle ve sevgiy-
le selamlıyor, vatanı ve milleti uğ-
runa canlarını veren tüm emniyet 
mensuplarına da, Allah'tan rah-
met, onların yakınlarına da, halen 
görev başında bulunan polisleri-
mize de polis haftası ve polis günü 
vesilesiyle; minnet ve saygılarımı 
sunuyorum” dedi. Ziyaret günün 
anısına karşılıklı verilen plaket ve 
hediyeler ile son buldu. 
n HABER MERKEZİ

Beyşehir’de dağlık alanda 
kaybolan 50 keçiden 20'si-
nin kurt saldırısı sonucu telef 
edildiği ortaya çıktı. Kurtlar 
ile yaşandığı düşünülen kova-
lamacada ise sarp kayalarda 
mahsur kalan 9 keçi ekiplerce 
kurtarıldı. Olay, Beyşehir'in 
Yeşildağ Mahallesi'nde yaşan-
dı. Yerleşim sınırları içerisinde 
açık alanda besicilik yapan İl-
yas Eren'e ait keçiler havaların 
yağışlı gitmesi sonucu dağlık 
alanda kayboldu. Kayıp keçi 
sürüsünü bulabilmek için se-
ferber olan Eren ve beraberin-
deki çalışma arkadaşları, Ecirli 
yakınlarında kayıp 50 keçiden 
20'sinin kurtlar tarafından 
parçalanarak telef edildiğini 
belirledi. Kurtların kovalama-
cası sonucu dağlık alanda ka-
yıplara karışan diğer 30 keçiyi 
bulabilmek için sahada ara-
malarını yoğunlaştıran Eren 
ve beraberindeki arkadaşla-
rı, Dokuzpınar mevkisindeki 
dere yatağında kayıp küçük-
baş hayvanlarıyla karşılaştı. 
Eren, kayıp 30 keçiden 21'ini 

bulup kurtarmayı başardı. 
Ancak, indikleri sarp kayalık 
alanda geriye çıkamayan 9 
keçiyi kurtarabilmek için ise 
Beyşehir İlçe Jandarma Ko-
mutanlığından yardım isteyen 
Eren'in bu talebi üzerine ad-
rese arama kurtarma ekipleri 
sevk edildi. Eren'in 112'yi de 
araması sonucu adrese AFAD 
ve İBAG bünyesinde faali-
yet gösteren arama kurtarma 
ekipleri yönlendirildi. Bölge-
ye gelen ekipler sahada kısa 
süren bir keşfin ardından 9 
keçiyi kurtarabilmek için ha-
rekete geçti. Halatlar yardı-
mıyla düzenlenen kurtarma 
çalışmasıyla mahsur kalan 9 
keçi kayalıklardan kurtarılarak 
sahibine teslim edildi. Besici 
İlyas Eren, arama kurtarma 
çalışmalarına destek veren 
Jandarma, AFAD ve İBAG 
arama kurtarma ekiplerine 
teşekkür ederek, "Ekiplerimi-
ze minnettarız. Keçilerimizi 
zor da olsa zor alandan çıkarıp 
bizlere teslim ettiler. Teşekkür 
ediyoruz" dedi.  n İHA

Karapınar’da meydana ge-
len motosiklet kazasında 2 
kişi yaralandı. Edinilen bilgi-
ye göre, Kale Mahallesi İnö-
nü Caddesi üzerinde seyre-
den F.Ü.'nün (20) kullandığı 
70 BE 408 plakalı motosiklet, 
kontrolden çıkarak refüje çar-
pıp devrildi. Kazada sürücü 

ile yanında bulunan O.K. (23) 
yaralandı. İhbar üzerine olay 
yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. İlk müdahaleleri 
olay yerinde yapılan yaralılar, 
ambulansla Karapınar Devlet 
Hastanesi'ne kaldırıldı. Yara-
lıların hayati tehlikesinin bu-
lunmadığı bildirildi. n İHA

Polisimizle gurur duyuyoruz

Dağda kaybolan keçilere 
kurtlar saldırdı

Devrilen motosiklette 
bulunan 2 kişi yaralandı

Musiki, güzellikleri
arama yöntemidir!

Konya Aydınlar Ocağı ile Yörük ve Türkmen Derneği, dünya çapında ün ya-
pan Konyalı saz sanatçısı Necati Çelik’in 70. yaşında saygı günü düzenledi

Konya Aydınlar Ocağı ile Yörük 
ve Türkmen Derneği Devlet Koro 
Sanatçısı Udi Necati Çelik’in 70. Yaş 
gününde saygı programı düzenledi. 
İl Halk Kütüphanesi Salonu’ndaki 
gecede sanatçının hayatını anlatan 
video gösterimi yapıldı, müzik resi-
tali sunuldu. 

Programın açılış konuşmasını 
yapan Aydınlar Ocağı Başkanı Dr. 
Mustafa Güçlü “Bizim ruhlarımız 
dünyaya gönderilmeden önce ön-
ceki âlemde bütün güzelliklere şahit 
oldu. Dünyaya gönderildikten sonra 
da bu güzellikleri unutmayıp arama-
ya devam etti” dedi.

Musikinin de güzellikleri arama 
yöntemlerinden olduğunu kayde-
den Güçlü, “Osmanlı dünyaya hük-
mettiği üç yüz yılda bu güzellikleri 
aramaya devam etti. Ancak batılılar 
öyle yapmadı, Silah çekip milletleri 
sömürgeleştirdi. Fakat dinlerini bile 
unutan bu milletler musikileri saye-
sinde kendilerine gelip bağımsızlıla-
rını kazandılar” diye konuştu.

Benzer problemi Osmanlı’nın 
zayıfladığı dönemde Türklerin de 
yaşadığını kaydeden Güçlü “Batı 
hayranlığı o kadar yükselmişti ki; 
batının tüm değerlerini kutsayan 
bir grup ortaya çıktı ve kendimize 
ait bütün değerler hor görüldü. Öyle 
ki Türk müziği bile ilkel görülüp ya-
saklandı. Ama müziği ayakta tutan 
unsurlarımız vardı ve o değerler bizi 
özümüze döndürüyor” diyerek söz-
lerini tamamladı.

Daha sona kısa bir selamlama 
konuşması yapan Konya Yörük ve 
Türkmen Derneği Başkanı Ahmet 
Ünsal, Konya Aydınlar Ocağı yöneti-
mine, salonu dolduran davetlilere ve 
sanatçı Necati Çelik’e teşekkür etti.

Konuşmaların ardından Konyalı 
ünlü sanatçı Necati Çelik’in hayatı-
nı ve sanat camiasındaki dostlarının 
kendisi hakkında görüşlerini yansı-

tan video belgesel gösterimi yapıldı. 
Ardından sahne alan Necati Çelik 
düzenlenen program ve katılım için 
teşekkür etti ve udu ile resital verdi. 
Çelik’in sanatçı dostu Fethi Barut’ta 
ikinci bölümde udu ile eşlik ederek 
katkı sundu.

Programın son bölümünde Kon-
ya Aydınlar Ocağı Başkanı Dr. Mus-
tafa Güçlü sanatçılar Necat Çelik ve 
Fethi Barut’a kitap takdim ederken 
Yörük Türkmen Derneği Başkanı 
Ünsal’da dernek yayınları ve kefiye 
hediye etti. Ardından Çelik eşi ile 
birlikte 70. yaş günü pastasını kesti 
ve davetlilere ikramda bulunuldu.

NECATİ ÇELİK KİMDİR:
İstanbul Devlet Türk müziği 

Topluluğu Sanat Yönetmeni ve Ud 
Sanatçısı Necati Çelik, 1955 yılın-
da Konya'da dünyaya geldi. İlk defa 
1973 yılında Mevlâna'yı ihtifallerin-
de Saadettin Heper, Aka Gündüz 
Kutbay, Kadri Şençalar, Cinuçen 
Tanrıkorur gibi Türkiye'nin önemli 
müzik adamlarının yanında udi ola-
rak görev aldı.

1975 yılında Konya'da kendi 
özel dershanesini kurup ud dersle-
ri veren Çelik, 1983 yılında Konya 
Belediyesi Türk Müziği Korosu'nun 
kurucusu oldu. O yıllarda Konya’da 

ilk resitalini Konya'da verdi.
1985 yılında, Konya Selçuk 

Üniversitesi Müzik Bölümü'nde ud 
hocalığı yaptı. 1986 yılında, Kültür 
Bakanlığı İzmir Devlet Klasik Türk 
Müziği Korosu'na udi sanatçı olarak 
katılırken aynı zamanda Ege Üniver-
sitesi Devlet Konservatuarı'nda ud 
hocalığına devam etti.

1987 yılında, İzmir Devlet Klasik 
Türk Müziği Korosu ile gittiği Tu-
nus'ta sekiz konser verdi. 1989 yılın-
da, Kültür Bakanlığı İstanbul Devlet 
Türk Müziği Topluluğu'nun kadrosu-
na katıldı. Tanburi Necdet Yaşar ile 
birlikte Türkiye'nin birçok ilinin yanı 
sıra, İstanbul'da her ay konser verdi. 
Ayrıca sürekli radyo ve TV prog-
ramlarına katıldı. Fransa, Hollanda, 
Almanya, Avusturya, Ürdün, İsrail, 
Suriye, Cezayir, Fas, Tunus, Dani-
marka, İsviçre, Malezya, Yunanistan 
ve Amerika'nın birçok üniversitesin-
de konserler verdi. Zakir Hussain, 
Mickey Hart, Ross Daly, Christopher 
Carnes, Ali Akbar Khan, Habib Khan 
gibi dünya müziğinin birçok önemli 
ismiyle birlikte, konser ve CD çalış-
maları yaptı.

1993 yılında Amerika'da Cali-
fornia ve New Mexico'da ud dersle-
ri ve resitaller verdi. Mendecino'da 
her yıl Ağustos ayında kurulan 
Middle Eastern Music Camp'ta ud 
ve Türk müziği dersleri vermeye 
devam etti. 1997 ve 1998 yılla-
rında Kudüs'te Türk müziği ve ud 
derslerini takiben i öğrencileri ile 
iki konser verdi.

İlk kişisel albümü "Yasemin"i 
1996 yılında Amerika'da yaptı. Ha-
lil Karaduman, Sadreddin Özçimi 
ve Göksel Baktagir ile yaptıkları 
canlı konser kayıtları, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı tarafından "Kla-
sik Sazlar Üçlüsü" ve "Ud - Kanun 
İkilisi" adıyla 2 ayrı CD olarak ya-
yınlandı.  n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ
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Karaman’da düzenlenen Okul 
Sporları Özel Sporcular Yıldız-
lar ve Gençler Atletizm Türkiye 
Şampiyonası, renkli görüntüler 
ve büyük bir mücadeleye sah-
ne oldu. 40 ilden 350 özel spor-
cunun katıldığı şampiyonada, 
DOSD Meram Spor Kulübü’nün 
özel sporcusu Muhammed Eren 
Uysal, 200 metrede 34.56 sani-
yelik derecesi ile Türkiye Şampi-
yonu oldu.  Karaman’da Gençlik 
ve Spor İl Müdürlüğü'nün ev sa-
hipliğinde düzenlenen Okul Spor-
ları Özel Sporcular Yıldızlar ve 
Gençler Atletizm Türkiye Finalle-
ri, renkli görüntüler ve büyük bir 
mücadeleye sahne oldu. Kemal 
Kaynaş Stadyumu’nda gerçekleş-
tirilen şampiyonaya 40 ilden 350 
özel sporcu katıldı.
MUHAMMED EREN UYSAL, HEM 
KULÜBÜNÜN HEM DE MERAM’IN 

GURURU OLDU 
İki gün süren organizasyonda 

sporcular, 100 metre, 200 met-
re, 400 metre, 800 metre, 1500 
metre, gülle atma ve uzun atlama 
branşlarında kıyasıya yarıştı. Final 
karşılaşmaları ve ödül töreniyle 
sona eren şampiyonada DOSD 
Meram Spor Kulübü’nden Mu-
hammed Eren Uysal, 200 metre 
branşında sergilediği etkileyici 
performansla 34.56 saniyelik 
derecesiyle Türkiye Şampiyo-

nu oldu. Down sendromlu özel 
sporcu Uysal, hem kulübü hem 
de Meram için büyük bir gurur 
kaynağı oldu. 

‘BAŞARIYA GİDEN YOLDA, ÖZEL 
BİREYLERİMİZİN YANINDA 

OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ ‘
Başarı sonrası bir açıklama 

yapan Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, özel sporcuların 
azmi ve başarısının herkese ör-
nek olduğunu ifade ederek Mu-
hammed Eren Uysal’ı ve DOSD 
Meram Spor Kulübü’nü tebrik 
etti. Kazanılan madalyanın DOSD 
Meram’ın özel bireylerin sosyal 
hayata entegrasyonu konusunda 
yaptığı çalışmaların başarısına 
güzel bir örnek olduğunu belir-
ten Başkan Kavuş, “Muhammed 
Eren Uysal kardeşimi yürekten 
kutluyorum. O sadece 200 met-
relik bir parkuru değil, hepimizin 
gönlünü kazandı. Bu başarı, özel 
bireylerimizin neler başarabi-
leceğinin açık bir göstergesidir. 
DOSD Meram çatısı altında yürü-
tülen çalışmalarla hem spor hem 
eğitim alanında çok değerli işlere 
imza atılıyor. Biz de Meram Bele-
diyesi olarak her zaman yanların-
da olmaya, gençlerimizin ve özel 
bireylerimizin hayallerine giden 
yolda destekçileri olmaya devam 
edeceğiz.” diye konuştu.
n SPOR SERVİSİ

Muhammed Eren Uysal 
Türkiye şampiyonu oldu!

Meram Belediyesi, gençle-
rin dijital dünyadaki yetenek-
lerini sergileyebilecekleri he-
yecan dolu bir organizasyona 
daha imza atıyor. Bu yıl ikincisi 
düzenlenecek olan ‘Lise ve Üni-
versiteler Arası League of Le-
gends & Valorant E-Spor Turnu-
vası’ için müracaatlar başladı. 
Başvuruları 15 Nisan 2025 ta-
rihine kadar devam edecek tur-
nuvanın başlama tarihi ise 16 
Nisan 2025 Çarşamba.   Meram 
Belediyesi, gençleri yeniden di-
jital arenada buluşturuyor. Be-
lediyenin, gençlerin dijital be-
cerilerini geliştirmek ve takım 
ruhunu pekiştirmek amacıyla 
gerçekleştirdiği e-spor turnu-
vasının ikincisi 16 Nisan’da 

başlıyor. İlki üniversiteler arası 
gerçekleştirilen turnuvaya bu 
yıl liselerde dahil edilerek ‘Lise 
ve Üniversiteler Arası League 
of Legends & Valorant E-Spor 
Turnuvası’ adını alan etkinlikte 
gençler, dünyanın en popüler 
rekabetçi oyunları olan League 
of Legends ve Valorant alanla-
rında mücadele edecek. 

BAŞVURULAR, 10 – 15 NİSAN 
TARİHLERİ ARASINDA! 

Turnuva, 14 yaş (2011 do-
ğumlular) ve üzeri katılımcılara 
açık olup, yalnızca takım bazlı 
katılım kabul edilecek. Başvu-
rular 10 Nisan 2025 itibariyle 
başladı ve son başvuru tarihi 15 
Nisan 2025 olarak belirlendi. 
Karşılaşmaların yapılacağı adres 

ise Meram Gelişim Akademisi. 
Turnuvaya başvurmak ve detaylı 

bilgi almak isteyenler, basvuru.
meram.bel.tr adresinden işlem-

lerini gerçekleştirebilecek. Me-
ram Belediyesi Gençlik ve Spor 
Hizmetleri Müdürlüğünden ya-
pılan açıklamada, bu tür organi-
zasyonların gençlerin sadece eğ-
lenceli vakit geçirmesine değil, 
aynı zamanda stratejik düşünme, 
iletişim ve iş birliği becerilerini 
geliştirmelerine de katkı sundu-
ğu vurgulandı.

‘GENÇLERİMİZİN DİJİTAL 
DÜNYADA SÖZ SAHİBİ 

OLMALARINI İSTİYORUZ’
E-spora ilgi duyan tüm 

lise ve üniversite gençlerini 
turnuvaya katılmaya davet 
eden Meram Belediye Başka-
nı Mustafa Kavuş, e-sporun 
gençler arasında hızla yayılan 
bir kültür haline geldiğine 

dikkat çekerek şu görüşlere 
yer verdi; “Meram Belediyesi 
olarak gençlerimizin gelişimi-
ni yalnızca akademik başarıyla 
sınırlamıyoruz. Onların sosyal, 
kültürel ve dijital alanlarda da 
aktif olmalarını önemsiyoruz. 
E-spor turnuvamız da bu anla-
yışın bir ürünü. Meram genç-
liğine güveniyoruz ve onların 
her alanda başarılı bireyler 
olarak yetişmeleri için gere-
ken tüm desteği sunuyoruz. 
Belediye olarak çocuklarımı-
zın ve gençlerimizin gelişim-
lerine katkı sunmak amacıyla 
bu tür etkinlikleri düzenleme-
ye ve onların hayatlarına katkı 
sunmaya devam edeceğiz.”
n SPOR SERVİSİ

Meram’da E-Spor rüzgarı yeniden esiyor

Bu yıl 60'ıncı kez gerçekleşti-
rilecek Cumhurbaşkanlığı Türkiye 
Bisiklet Turu, dünyanın önemli spor 
organizasyonlarından biri olmasının 
yanı sıra Türkiye'nin tanıtımı açısın-
dan da değer taşıyor. Antalya'da 27 
Nisan Pazar günü başlayacak orga-
nizasyon, Kemer, Kalkan, Fethiye, 
Marmaris, Akyaka, Aydın, Kuşadası, 
Selçuk, Çeşme güzergahında de-
vam edecek, 4 Mayıs Pazar günü 
İzmir'de sona erecek. Turu kazanma 
hedefiyle pedal çevirecek sporcular, 
8 günde tamamlanacak 8 etap bo-
yunca Türkiye'nin kültürel ve doğal 
zenginliklerini de tanıtacak. Ülkenin 
önemli turizm destinasyonlarından 
Antalya, Aydın ve İzmir'de gerçek-
leşecek tur, uluslararası spor kanalı 
Eurosport ve TRT Spor aracılığıyla 
canlı yayınlanacak.

‘DÜNYADA ÖNEMLİ BİR 
ORGANİZASYON HALİNE GELDİ’
Türkiye Bisiklet Federasyonu 

Başkanı Emin Müftüoğlu, Cumhur-
başkanlığı Türkiye Bisiklet Turu'nun 
ülkenin tanıtımı açısında da önemli 
bir organizasyon olduğunu söyledi. 
Turun 1963 yılında Marmara Turu 
olarak başladığını, 1965 yılında 
uluslararası nitelik kazanarak 1966 
yılından itibaren Cumhurbaşkanlı-
ğı himayelerine alındığını anlatan 
Müftüoğlu, "60 yıl çok kıymetli bir 
zaman dilimi, bu tur artık dünyada 

önemli bir organizasyon haline gel-
di." dedi. Müftüoğlu, Uluslararası Bi-
siklet Birliğinin (UCI) Avrupa Turları 
takviminde yer alan ve Türkiye'nin 
"ProSeries" kategorisindeki tek bisik-
let yarışı olan 60. Cumhurbaşkanlı-
ğı Türkiye Bisiklet Turu'na dünyaca 
ünlü profesyonel takım ve sporcu-
ların katıldığına dikkati çekerek, bu 
yıl tura toplam 23 takımla tura start 
verileceğini, Türkiye'yi İstanbul Bü-
yükşehir Belediyespor, Konya Bü-
yükşehir Belediyespor ve Spor Toto 
takımlarının temsil edeceğini ifade 
etti. Müftüoğlu, turun Türkiye'de bi-

siklet kültürünün yaygınlaşmasında 
büyük rol oynadığını, bisiklet satış-
ları ve yarış organizasyonlarındaki 
artışın bu etkinliğin etkisini göster-
diğini dile getirerek, "Bisiklet artık 
ülkemizde farklı bir kültür haline 
geldi. Bugün her hafta bir bisiklet 
yarışının düzenlendiği noktasında-
yız. Bu gelişimin arkasında Cumhur-
başkanlığı Bisiklet Turu'nun televiz-
yon kanallarında yayınlanmasının 
önemli bir katkısı var. Bu hem kül-
türümüzü geliştiriyor hem de ülke-
mizin tanıtımına katkı sağlıyor." diye 
konuştu. Turun turizm sezonu baş-

lamadan önce organize edilmesinin 
de önemli bir strateji olduğunu ifa-
de eden Müftüoğlu, "Turizm sezonu 
açılmadan bu organizasyonu yapı-
yoruz ki turizmimiz daha ileriye git-
sin, tanınırlığımız artsın. Ülkemizin 
turizmden aldığı payın yükselmesini 
hedefliyoruz. Turistlerin sezon başı 
tercih edecekleri destinasyonlarla 
ilgili bu tanıtım çok önemli." ifadele-
rini kullandı.

SON DURAK İZMİR
Turun İzmir'de sona ereceğine 

değinen Müftüoğlu, şöyle devam 
etti: "İzmir bizim için çok önemli, 
özellikle Kurtuluş Savaşı'ndaki ye-
riyle ayrı bir anlam taşıyor. Daha 
önceki yıllarda İstanbul'da ya da An-
talya'da sona eren tur bu yıl İzmir'de 
tamamlanacak. İzmir Valiliğimiz 
başkanlığında, belediye başkanla-
rı ve il müdürleriyle koordinasyon 
toplantımızı gerçekleştirdik. İzmir'de 
3 etap düzenlenecek. En önemli 
yokuş etaplarımızın biri burada ola-
cak, hem Şirince'ye hem Meryem 
Ana'ya çıkacağız. Çeşme'ye gidece-
ğiz ve Karşıyaka'da bitireceğiz." 59. 
Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet 
Turu, 25 takımdan 175 sporcunun 
katılımıyla Antalya'dan başlayıp İs-
tanbul'da tamamlanmış, Dsm-Fir-
menich PostNL sporcusu Frank van 
den Broek turun galibi olmuştu.
n AA

Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet Turu'nda tekerler turizm için de dönecek. Organizasyonda 
Türkiye’yi temsil edecek 3 takım arasında Konya Büyükşehir Belediyespor da yer alıyor

Geri sayım başladı! 
Konya ekibi de yarışacak

Emin Müftüoğlu
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1997 yılında kurulan ve 20 farklı 
branşta 15.868 Lisanslı Sporcusu ile 
Türkiye’nin En Büyük Amatör Spor 
Kulüplerinden birisi olan Selçuk-
lu Belediyespor Kulübü, kurumsal 
kimliğini modern çağın dinamik-
lerine uygun şekilde yenileyerek 
yeni logosunu ilk kez Selçuklu’nun 
Yıldızları Ödül Töreninde kamuo-
yuyla paylaştı.  Yeni logo da yer alan 
ve Selçuklu Belediyesi Logosunda 
bulunan motiflerden oluşturulan 
“S” harfi, Selçuklu Belediyespor’un 
ismini temsil ederken; içerdiği kıv-
rımlı yapı, sporun içindeki hareket, 
süreklilik ve birliktelik duygusunu 
yansıtıyor. Logonun alt kısmında yer 
alan turkuaz renkli Selçuklu yıldızı, 
Anadolu Selçuklu medeniyetinin iz-
lerini taşıyarak kulübün tarihi mira-

sa olan bağlılığını simgeliyor.
KULÜP BAŞKANI TEZCAN: 

GEÇMİŞTEN ALDIĞIMIZ GÜÇLE, 
GELECEĞE HAZIRLANIYORUZ!
Selçuklu Belediyespor Kulübü 

Başkanı Mustafa Yavuz Tezcan, 
Selçuklu Kongre Merkezinde dü-
zenlenen Selçuklu’nun Yıldızları 
Ödül Töreni programında kulübün 
yeni logosunu ilk kez kamuoyu ile 

paylaştı. Başkan Tezcan yaptığı 
açıklamada, “Yeni logomuz, geç-
mişimizden aldığımız güçle gele-
ceğe yürürken attığımız sembolik 
bir adımdır. Modern çizgilerle sa-
deleştirilen bu tasarım, hem ku-
lübümüzün profesyonel yapısını 
hem de Selçuklumuzun tarihi do-
kusunu yansıtıyor. Selçuklu Be-
lediyespor Kulübü olarak sadece 
logomuz da görsel bir değişiklik 
yapmıyoruz. Bu logo ile yeni bir 
vizyonun ve dönüşümün başlangı-
cını gerçekleştiriyoruz. Bugünden 
itibaren ilk olarak dijital platform-
larda ardından baskılı materyaller-
de yeni logomuzla yeni başarılara 
imza atacağız. Kulübümüz için 
hayırlı uğurlu olmasını diliyorum” 
diye konuştu. n SPOR SERVİSİ

Selçuklu Belediyespor 
Kulübü logosunu yeniledi!

Türkiye’nin En Büyük Amatör Spor Kulüplerinden birisi olan Selçuklu Belediyespor Kulübü logosunu yeniledi. Selçuklu Belediyespor Kulübü, kurumsal 
kimliğini modern çağın dinamiklerine uygun şekilde yenileyerek yeni logosunu ilk kez Selçuklu’nun Yıldızları Ödül Töreninde kamuoyuyla paylaştı

Milli motosikletçiler, bu hafta 
sonu Hollanda, Katar, İsveç, Bir-
leşik Arap Emirlikleri, Romanya 
ve Yunanistan'da piste çıkacak. 
Türkiye Motosiklet Federasyo-
nundan yapılan açıklamaya göre, 
Dünya Superbike ve Dünya Su-
persport şampiyonalarında üçün-
cü ayak yarışları, Hollanda'da 
gerçekleştirilecek. Hollanda'da 
12-13 Nisan'daki yarışların yapı-
lacağı Dünya Superbike Şampi-
yonası'nda Toprak Razgatlıoğlu 
ve Bahattin Sofuoğlu mücadele 
edecek. Aynı ülkenin ev sahipli-
ğindeki Dünya Supersport Şam-
piyonası'nda ise milli sporcu Can 
Öncü, Dünya Moto2 Şampiyona-
sı'nın Katar ayağında ise Deniz 
Öncü yer alacak. Yunanistan'da 
12-13 Nisan'da gerçekleştirilecek 
Balkan Motosiklet Birliği BMU 

Avrupa Pist Şampiyonası'nda ise 
Türkiye adına Yunus Erçelik, Şa-
hin Karadayıoğlu, Cafer Çömlek , 
Nuri Karakaya, Abdullah Köken, 
Harun Akgün, Altuğ İnan, Berk 
Çevik, Fatih Şahin, Demir Özmen, 
Oğuz Taşhan, Erdem Demiroğlu, 
Can Başar ve İshak Demir Dön-
mez farklı sınıflarda yarışacak. 
Birleşik Arap Emirlikleri'ndeki 
Dünya Motosurf Şampiyonası'na 
Murat Yorgancılar, Osman Sedat 
Erus, İsmail Kaptanoğlu, Behiç 
Ender Yorgancılar ve Efe Gürsoy, 
İsveç'teki Dünya Kar Motosikleti 
Şampiyonası'na ise Galip Alp 
Baysan, Türkiye adına katılacak. 
Romanya ve Yunanistan'da bu 
hafta sonu yapılacak Ulusal Mo-
tokros Yarışları'na de Hüseyin 
Baş ve Ömer Kudu katılım gös-
terecek. n AA

Milli motosikletçiler, bu hafta 
sonunu yoğun geçirecek 

Korkmaz: Konyaspor hepimizin ortak menfaati
TÜMOSAN Konyaspor Kulüp 

Başkanı Ömer Korkmaz, Nalça-
cılılar Derneği'ni ziyaret ederek 
Başkan İbrahim Apalı ve der-
nek yöneticileriyle bir araya 
geldi. Ziyaret sırasında birlik ve 
beraberlik mesajı veren Baş-
kan Korkmaz, "Bizim aramızda 
zaten hiçbir zaman bir bozuk-
luk olmaz, olamaz. Konyaspor 
hepimizin ortak menfaati. An-
cak Nalçacılılar Derneği ayrı 
bir yeri olan bir kurumdur ve 
İbrahim Apalı ile uzun yıllar-
dır dostluğumuz, kardeşliğimiz 
vardır. Arada ufak tefek yan-
lış anlaşılmalar olabilir. Kişisel 
olarak benim bir sorunum ke-
sinlikle yok, kulüp başkanı ola-

rak da hassasiyetlerim var. Bazı 
üçüncü şahıslar tarafından kırı-
cı cümleler kullanılmış olabilir. 

Dönüşte bizim de kırıldığımız 
bazı konular oldu ama biz asla 
birbirimizle yan yana gelmeye-

cek insanlar değiliz. Aramızda 
sorun yok, sadece yanlış anla-
şılmalar olmuş. İbrahim Apalı 

ile görüştük ve bu konuda bir 
çözüm bulduk. Kupaya gittiği-
miz bir sezonda, Konyaspor'un 

gerçek gücü olarak Nalçacılı-
lar'ın desteğini, bizi kupaya gö-
türecek en büyük etken olarak 
görüyoruz. Burada olmamız, 
kupadan ya da ligdeki pozis-
yondan kaynaklanmıyor. Onla-
rın samimiyetini, arkadaşlığını 
ve dostluğunu hiçbir kupaya 
değişmem" dedi. Nalçacılılar 
Derneği'nden yapılan açıkla-
mada ise, "Kulüp Başkanımız 
Sayın Ömer Korkmaz ve ekibi-
ne nazik ziyaretlerinden ötürü 
teşekkür ederiz" ifadelerine yer 
verildi. Ömer Korkmaz'a ziya-
reti sırasında Osman Özürk, 
Mustafa Damkacı ve Mustafa 
Başoda eşlik etti.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Selçuklu Belediyespor Kulübü 
Güreş Takımı sporcusu Mustafa 
Özadam, Kütahya'da düzenlenen 
U17 Türkiye Güreş Şampiyonası'n-
da büyük bir başarıya imza attı. 92 
kg kategorisinde mücadele eden 
Özadam, gümüş madalya kazanarak 
Türkiye ikincisi olmayı başardı. Bu 

başarı, Özadam’ı Milli Takım kam-
pına davet edilme hakkı kazandırdı. 
Aynı şampiyonada 48 kg kategori-
sinde mücadele eden Kubilay Kılıç 
da beşincilik elde ederek önemli bir 
başarıya imza attı ve o da Milli Takım 
kampına davet edilen sporcular ara-
sında yer aldı. Selçuklu Belediyespor 

Kulübü, her iki sporcusunu da elde 
ettikleri bu başarıdan dolayı tebrik 
ederek, gelecek turnuvalarda da 
başarılar diledi. Mustafa Özadam ve 
Kubilay Kılıç'ın bu önemli başarıları, 
Türk güreşinin geleceği için umut 
verici bir gelişme olarak değerlendi-
riliyor. n SPOR SERVİSİ

Türkiye Wushu Kung-Fu Fe-
derasyonu Başkanı ve AK Parti 
MKYK Üyesi  Abdurrahman Ak-
yüz, Yönetim Kurulu Üyesi Faruk 
Hatipoğlu ve beraberindeki heyet, 
Konya'da çeşitli ziyaretlerde bu-
lundu. Ziyaret kapsamında, Kon-
ya Tropikal Kelebek Bahçesi, Sille 
Müzesi ve Yazır Spor Salonu’nu 
gezen Akyüz, burada Wushu 

Kung-Fu Takımı sporcularıyla bir 
araya geldi. Başkan Akyüz, spor-
cularla sohbet ederek antren-
manlarını yerinde izledi ve onların 
gelişimleri hakkında bilgi aldı. Ak-
yüz, sporculara başarı dileklerin-
de bulunarak, Türkiye'nin Wushu 
Kung-Fu alanındaki başarısının 
artması için desteklerinin devam 
edeceğini vurguladı. Ziyaret, hem 

sporcular hem de yerel halk tara-
fından büyük ilgiyle karşılanırken, 
Konya’daki Wushu camiası bu 
değerli ziyaretten dolayı memnu-
niyetini dile getirdi. Başkan Ak-
yüz'ün ziyareti, Konya’daki spor 
altyapısına olan ilgi ve desteğin 
arttığının bir göstergesi olarak 
dikkat çekiyor.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Başkan Akyüz’den, Konya'da Wushu sporcularına ziyaret

SPOR - 2

Mustafa Özadam, gümüş madalya kazandı!



Trendyol Süper Lig'de 31. 
haftanın hakemleri Veri Taban-
lı Atama Sistemi (VeTAS) ile 
belirlendi. 12 Nisan Cumartesi 
günü MEDAŞ  Konya Büyük-
şehir Stadyumu’nda oynanacak 
TÜMOSAN  Konyaspor-Göztepe 

maçını hakem Ümit Öztürk yö-
netecek. Öztürk’ün yardımcılı-
ğını Süleyman Özay ve Murat 
Şener yapacak. Müsabakanın 4. 
hakemliğini ise Burak Olcar üst-
lenecek.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Trendyol Süper Lig'de 31. 
hafta bugün  oynanacak Sam-
sunspor - Galatasaray maçıy-
la başlayacak. Trendyol Süper 
Lig'de 31. hafta heyecanı bugün 
,  Cumartesi,  Pazar ve Pazar-
tesi günü oynanacak maçlarla 
yaşanacak. Haftanın açılış ma-
çında lider Galatasaray bugün  
Samsunspor’a konuk olacak. 
Zirve takibini sürdüren Fener-
bahçe, pazar günü deplasman-
da Sivasspor ile karşılaşacak. 
Beşiktaş ise cumartesi günü 
Başakşehir’i ağırlayacak. Ligde 
kalma mücadelesi veren Coren-
don Alanyaspor, bu haftayı BAY 
geçecek. 

Süper Lig’de 31. haftanın prog-
ramı şöyle:

Bugün 
20.00 Samsunspor - Galatasaray

Cumartesi
16.00 Konyaspor - Göztepe
19.00 Bodrum FK - Antalyaspor
19.00 Beşiktaş - Başakşehir

Pazar
16.00 Kayserispor - Kasımpaşa
16.00 Gaziantep FK - Atakaş 
Hatayspor
19.00 Sivasspor - Fenerbahçe
19.00 Trabzonspor - Çaykur Ri-
zespor

Pazartesi
20.00 Eyüpspor - Adana De-
mirspor n İHA

Konyaspor – Göztepe 
maçının hakemi belli oldu

Trendyol Süper Lig'de 
31. hafta heyecanı

TFF, Trendyol Süper Lig 
Şamil Ekinci Sezonu'nda 32, 
33 ve 34. hafta müsabakala-
rına ilişkin programları açık-
ladı.

KONYASPOR'UN MAÇ 
PROGRAMI BELLİ OLDU

32. haftadaki Hatayspor 
– Konyaspor maçı 18 Nisan 
Cuma günü saat 20.00’de 
oynanacak. Konyaspor lig-

den düşmesi kesinleşen Ada-
na Demirspor'u ise evinde 
ağırlayacak. 27 Nisan Pazar 
günü oynanacak karşılaşma-
nın başlama saati 16.00 ola-
rak belirlendi. Konyaspor 34. 
haftada ise Antalyaspor dep-
lasmanına gidecek. Karşılaş-
ma 2 Mayıs Cuma günü saat 
20.00'de oynanacak. 
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor’un 3 haftalık 
lig programı belli oldu

TÜMOSAN Konyaspor Teknik Direktörü Recep Uçar, Süper Lig’in 31. haftasında kendi saha ve seyircisi önünde 
oynayacağı Göztepe maçı öncesinde konuştu. Uçar, zorlu maçta taraftar desteğine ihtiyaçları olduğunu söyledi

Konyaspor’da 
gündem Göztepe 

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 28 22 5 1 69 29 40 71
2.FENERBAHÇE 28 21 5 2 71 26 45 68
3. SAMSUNSPOR 29 15 6 8 45 34 11 51
4.BEŞİKTAŞ 28 13 9 6 42 28 14 48
5.EYÜPSPOR 29 13 8 8 42 32 10 47
6.BAŞAKŞEHİR 28 12 6 10 45 38 7 42
7.GÖZTEPE 28 10 9 9 46 36 10 39
8.GAZİANTEP 28 11 6 11 37 37 0 39
9.KASIMPAŞA 29 9 12 8 50 53 -3 39
10. ANTALYASPOR 29 11 6 12 34 53 -19 39
11.TRABZONSPOR 28 9 9 10 45 36 9 36
12.TÜMOSAN KONYASPOR 29 9 7 13 34 41 -7 34
13. RİZESPOR A.Ş. 28 10 4 14 35 47 -12 34
14. BODRUM 29 9 6 14 23 33 -10 33
15. KAYSERİSPOR 28 8 9 11 34 46 -12 33
16. SİVASSPOR 29 8 7 14 39 47 -8 31
17. ALANYASPOR 29 8 7 14 32 43 -11 31
18. HATAYSPOR 28 4 7 17 29 52 -23 19
19.ADANA 28 2 4 22 26 67 -41 -2

SÜPERLİG
PUAN DURUMU

RRPPSS

RRPPSS

TÜMOSAN Konyaspor, 
Trendyol Süper Lig'in 31. hafta-
sında 12 Nisan Cumartesi günü 
saat 16.00'da Göztepe'yi konuk 
edeceği maçın hazırlıklarını 
yaptığı antrenmanla sürdürdü. 
Kayacık Tesisleri'nde Teknik Di-
rektör Recep Uçar yönetiminde 
gerçekleştirilen idman, koşu ve 
ısınma hareketleri ile başladı. 
5'e 2 ile devam eden antren-
man, taktik çalışma ile tamam-
landı.

‘7 MAÇ, 7 FİNAL BİZİM İÇİN’
Antrenman öncesinde ba-

sın mensuplarına açıklamalarda 
bulunan TÜMOSAN  Konyaspor 
Teknik Direktörü Recep Uçar, 
sezonun son 7 maçını oynaya-
caklarını hatırlatarak, "7 maç, 7 
final bizim için. İçeride kalan 4 
maçımız. Rakip ayırt etmeksi-
zin kazanmak zorunda olduğu-
muz müsabakalar artık. Zor bir 
karşılaşmanın bizi beklediği bir 
haftadayız. Rakibimiz ilk yarının 
flaş takımı. Ligde baktığımızda 
ikinci yarı belki son haftalarda 
toparladılar tekrar ama onlar 
kendi istedikleri seviyede git-
mese de fizik kalitesi iyi olan, 
çok iyi geçişler yapabilen, oyu-
nun iki yönünde iyi oynayan bir 
rakibe karşı oynayacağız. Gözte-
pe'ye karşı çok zor bir maç bek-
liyor. Özellikle içeride oynadığı-
mız maçları kazanmak istiyoruz. 
Bu doğrultuda hazırlıklarımız 
hafta başından beri devam edi-
yor. Güzel de geçtiğini düşünü-
yorum. Son maç oyun olarak 
isteyip arzu ettiğimiz bir oyun-
du ama maalesef skora yansı-
tamamıştık. Bundan sonraki 
kalan maçlarda özellikle içeride 
oynayacağımız maçlarda iyi so-
nuçlar alarak ligi tamamlamak 
istiyoruz. Umarım istediğimize 
ulaşırız" ifadelerini kullandı.
‘EKSİKLERE RAĞMEN EN İYİ ŞEKİLDE 

MÜCADELE EDECEĞİZ’
Takımda yaşanan sakatlıkla-

ra da değinen Uçar, üç önemli 
oyuncunun sakatlık nedeniyle 
forma giyemeyeceğini ifade etti, 
“İskenderun maçında aldığımız 
darbeler sonucu Tunahan ve 
Keyta sakatlandı. Guilherme ve 
kaptanımız da sakatlar listesin-
de. Futbolda bunlar oluyor, tüm 
oyuncularımız değerli. Eksiklere 
rağmen en iyi şekilde mücadele 

edeceğiz.” diye konuştu.
‘UÇAR ELEŞTİREN 

OYUNCULARA SAHİP ÇIKTI’
Başakşehir maçında eleşti-

rilen oyunculara da sahip çıkan 
Recep Uçar, özellikle gol yolla-
rında beklenti içinde oldukları 
Danijel Aleksic için şöyle ko-
nuştu: “Aleksic pozisyon gereği 
eleştirildi ama çok değerli bir 
oyuncu. Bugüne kadar birçok 
maç kazandırdı. Penaltı pozisyo-
nu talihsizlikti. Tüm takım ola-
rak üzüldük ama bu onun değe-
rini azaltmaz.”

MELİH İBRAHİMOĞLU’NUN 
MİLLİ TAKIM TERCİHİ

Melih İbrahimoğlu'nun milli 
takım tercihiyle ilgili gelen so-
ruya da yanıt veren Uçar, Avus-
turya’nın oyuncuya ilgisi oldu-
ğunu belirtti. Uçar, “Melih’le 
konuştuğumda Avusturya’dan 
bir yaklaşım olduğunu söyledi. 

Ancak ben bir Türk teknik di-
rektör olarak onun A Milli Takı-
mımızı tercih etmesini isterim. 
Performansı da bu yönde umut 
verici.” ifadelerini kullandı.

UÇAR’DAN TARAFTARA ÇAĞRI
Konyaspor taraftarına özel bir 

parantez açan Recep Uçar, iç sa-
hadaki maçlarda taraftarın etkisine 
dikkat çekti. Uçar sözlerini şöyle 
tamamladı: “Trabzonspor ve Be-
şiktaş maçlarında taraftarımızla 
büyük işler yaptık. Beşiktaş’a karşı 
9 kişi kaldık ama onların desteğiyle 
ayakta durduk. Gaziantep maçında 
da aynı şekilde. Taraftar desteğiy-
le sahada bir kişi fazlayız. Göztepe 
maçında da onların tribünleri dol-
durmasını istiyoruz. Onlarla birlikte 
başaracağız.”

‘GÖZTEPE MAÇINI KAZANARAK 
BAŞAKŞEHİR MAÇINI TELEFİ ETMEK 

İSTİYORUZ’
Yeşil beyazlı savunma oyun-

cusu Uğurcan Yazğılı da Gözte-
pe maçı hazırlıklarının sıkı şe-
kilde sürdüğüne dikkati çekerek  
“Analizlerimizi tamamladık, ar-
tık sahaya çıkmayı bekliyoruz” 
dedi. Yazğılı, “Göztepe maçı 
hazırlıklarımız devam ediyor. 
Hocamızla birlikte analiz yap-
tık, dün de bir değerlendirme 
gerçekleştirdik. Evimizde, ta-
raftarımızın önünde bu maçı 
kazanmak istiyoruz. Başakşe-
hir karşılaşmasında şanssız bir 
mağlubiyet yaşadık, şimdi bunu 
telafi etmek istiyoruz.” ifadele-
rini kullandı.

‘ADİL’LE İYİ BİR UYUM YAKALADIK’
Kendi performansı hakkında 

da değerlendirmede bulunan 
Yazğılı, son haftalarda forma 
şansı buldukça daha iyi oyna-
dığını belirtti, “Son maçlarda 
düzenli forma şansı bulmam 
performansımı olumlu etkiledi. 
Özellikle Adil Demirbağ ile iyi 
bir ikili olduk. Daha önce de bir-
likte oynamıştık. Bu uyumu sür-
dürerek takıma katkı vermeye 
çalışıyoruz. Önümüzdeki hafta-
larda performansımızı daha da 
yukarı çekmek istiyoruz.” diye 
konuştu.

‘AVRUPA’DA OYNAMAK 
EN BÜYÜK HAYALİM’

Kariyer hedefleriyle ilgili 
gelen soruya da yanıt veren 
Yazğılı, Avrupa hayalini şu 
sözlerle paylaştı: “Her Türk 
futbolcusunun hayalidir Av-
rupa’da forma giymek. Be-
nim de en büyük hayalim 
bu. Ancak şu an önceliğim 
Konyaspor’a en yüksek katkı-
yı sağlamak. Sezon sonunda 
kulübüme para kazandıra-
rak Avrupa’ya gitme şansım 
olursa, tabii ki bu fırsatı de-
ğerlendirmek isterim.”

‘GÖZTEPE MAÇINDA TRİBÜNLERİN 
DOLU OLMASINI İSTİYORUZ’
Uğurcan Yazğılı, açıklama-

sının sonunda taraftar deste-
ğine de özel bir parantez açtı. 
Başarılı isim; “Taraftarımızın 
desteği bizim için çok önemli. 
Onlarla birlikte sahada daha 
güçlü hissediyoruz. Göztepe 
maçında tribünlerin dolu ol-
masını istiyoruz. Bu maçı hep 
birlikte kazanacağız.” şeklinde 
konuştu.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Recep Uçar

Uğurcan Yazğılı 
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